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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 31 ianuarie  2024, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  10:10 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data, ora 10:00, pe 31 ianuarie prin 

Dispoziția Primarului nr. 73/25.01.2024 și suplimentă conform Dispoziției Primarului nr. 

77/25.01.2024. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 10:10, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 31 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței ordinare 

din 31 ianuarie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind 

prezenți 19.  

Participă on-line la lucrările ședinței ordinare din 31.12.2024 următorii consilieri locali: 

domnul Dediu Mihai, doamna Spiridon Mihaela-Iulia. 

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului Pașcani, 

doamna Irina Jitaru - Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Claudiu-Mihai 

Bodoașcă - administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, 

domnul  Dospinescu Ionuț Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Irina Jitaru, Secretar General al 

Municipiului Pașcani, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului local. 

 

-procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Pașcani din 27.11.2023, 

care se aprobă cu 18 voturi „pentru”: 

       Pentru: 18 

       Împotrivă: 0 

       Abțineri: 0 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local nu a votat acest proces verbal, deoarece 

nu era încă prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   



2 
*Sedința ordinară din 31 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  -   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

       -procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Pașcani din 

04.12.2023, care se aprobă cu 18 voturi „pentru”: 

       Pentru: 18 

       Împotrivă: 0 

       Abțineri: 0 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local nu a votat acest proces verbal, deoarece 

nu era încă prezentă la ședința ordinară a Consiliului Local.  
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  -   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local, este prezentă în ședința ordinară a 

Consiliului Local, ora 10:12. 

-procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Pașcani din 08.12.2023, 

care se aprobă cu 19 voturi „pentru”: 

       Pentru: 19 

       Împotrivă: 0 

       Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

-procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Pașcani din 28.12.2023, 

care se aprobă cu 19 voturi „pentru”: 

       Pentru: 19 

       Împotrivă: 0 

       Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

-procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Pașcani din 19.01.2024, 

care se aprobă cu 19 voturi „pentru”: 

       Pentru: 19 

       Împotrivă: 0 

       Abțineri: 0 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul domnului președinte 

de ședință, consilier local Pintilie Ciprian. 

         Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

73/25.01.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința ordinară 

în data de 31.01.2024, ora 10:00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la dispoziție și 

suplimentată conform Dispoziția Primarului 77/29.01.2024. Precizează că aceasta a fost 

comunicată către toți consilierii locali. 

        Vot ordinea de zi:  

     Pentru: 19  

     Împotrivă:0 

     Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   
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17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

                                                   Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare pentru aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Rățoi Cristian, 

Viceprimarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că dorește să se menționeze în 

procesul verbal al prezentei ședințe ordinare aspectele pe care urmează să le menționeze. 

Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani reliefează că pe data de 02.11. 2023 a înaintat un 

Proiect de Hotărâre privind darea în folosință gratuită a Parohiilor de pe raza Municipiului 

Pașcani a unor imobile aflate în proprietate publică. Dumnealui specifică că este possibil ca 

persoanele prezente la ședința ordinară să nu observe vreo legătură cu proiectul numărul 1 de 

pe ordinea de zi. În acest context, dumnealui precizează că a primit un răspuns  neoficial de la 

Secretarul General al Municipiului Pașcani, prin care i s-a adus la cunoștință că din referat nu 

rezultă oportunitatea, eficiența, eficacitatea și influența proiectului asupra bugetului local, 

respectiv faptul că proiectul propus de dumnealui nu are atașat adresele, solicitările ferme ale 

Parohiilor. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani specifică că acest răspuns l-a determinat 

să învețe de la alte persoane, care sunt mai bune, cum să realizeze un proiect de hotărâre. 

Astfel, a analizat toate proiectele de pe ordinea de zi. În acest sens, dumnealui precizează că 

doar în cuprinsul a trei proiecte  este introdusă câte o frază care face referire la oportunitate. 

Totodată, acesta menționează că încă așteaptă să primească, în scris, un răspuns oficial. Mai 

mult decât atât, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani, reliefează că în luna decembrie a 

redepus spre aprobare Regulamentul de Organizare și Funcționare și a atras atenția în ședința 

pe comisii, ulterior în plen, că sunt trecute 35 de legi abrogate. Dumnealui  menționează că le-

a atras, și încă le atrage, atenția consilierilor locali în vederea analizării cu atenție a ceea ce 

urmează a fi aprobat. În același timp, dumnealui specifică că în cadrul respectivei ședințe, a 

afirmat faptul că persoana desemnată să facă Regulamentul de Organizare și Funcționare 

poate să îl contacteze pe consilierul juridic cu care dumnealui colaborează, pentru a îndrepta 

problemele ce privesc includerea legilor abrogate în cuprinsul Regulamentului, fapt nerealizat. 

Pe lângă acest aspect, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani precizează că în prezent 

numărul legilor abrogate din Regulamentul de Ordine și Funcționare este redus la 15. 

Dumnealui specifică că este curios să afle când proiectele de hotărâri nu vor mai avea în 

cuprisul lor prevederi legale  sau alte acte normative abrogate. Totodată, dumnealui opiniază 

că responsabilitatea aparție atât compartimentelor de specialitate din cadrul unității 

administrativ-teritoriale care au trimis materialul fără să îl analizeze, cât și persoanelor care  

avizează documentația. În acest context, dumnealui își exprimă rugămintea ca documentele să 

fie redactate și analizate cu mai multă seriozitate, astfel încât ceea ce se trimite spre aprobare 

să nu fie trecut de două ori. Pentru exemplificarea acestei situații, domnul Viceprimar al 
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Municipiului Pașcani dă citire unor prevederi din Proiectul de Hotărâre care reliefează atribuțiile 

din cadrul Compartimentului Serviciului de Administrație Publică. În acest sens, dumnealui 

precizează că textul care cuprinde enumerările numerotate cu cifrele 1 și 2 „1. preluarea și 

înregistrarea proiectelor de hotărâri inițiate și a rapoartelor de la compartimentele de 

specialitate; 2. asigurarea convocării consilierilor locali pentru ședințele comisiilor de specialite 

și consiliului local” este dublat și la cele indicate cu numerele 3 și 4. Totodată, dumnealui 

precizează că a identificat repetiția unui paragraf pe două pagini, acest text repetat face referire 

la mențiuni despre aplicarea Legeii 544/2001, privind liberul acces la informațiile de interes 

public. Prin prisma acestor considerente, dumnealui le sugerează consilierilor din cadrul unității 

administrativ-teritoriale să verifice aceste documente, astfel încât forma depunerii lor să fie una 

corectă. În același context, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani precizează că nu este 

just să se aplice două măsuri pentru relizarea documentelor, unele fiind în regulă cu lipsa 

oportunității, eficienței, eficacității și influenței asupra bugetului local, iar altele nu. Prin urmare, 

domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani opiniază că membrii consiliului local vor analiza  și 

vor decide dacă se poate vota acest proiect de hotărâre. Totodată, specifică că dumnealui, 

alături de colegul său, nu vor vota favorabil acest proiect de hotărâre, deoarece a în luna 

decembrie a mai atras atenția asupra acestor probleme, rugând compartimenul de specialitate 

să ia legătura cu al său  consilierul juridic pentru consultarea cu privire la legile abrogate, fapt 

de nerealizat. Pe lângă aceste aspecte, dumnealui precizează că depune, la acest Regulament 

de Organizare și Funcționare, un amendament cu privire la presă. În acest context, domnul 

Viceprimar al Municipiului Pașcani specifică că nu își dorește să înceapă un război, dar 

precizează că are rugămintea ca cei care redactează proiectele de hotărâre să fie mai atenți, 

deoarece acestea urmează să fie votate, iar  ulterior există riscul ca persoane din alte localități 

să citească aceste documente și să se întrebe de ce consilierii locali nu au observat legile 

abrogate.  Totodată, dumnealui specifică că nu atribuie, în mod special, doamnei secretar 

general, Irina Jitaru, vina pentru aceste probleme și opiniază că membrii compartimentelor ar 

trebui să fie mai atenți. Dumnealui își susținea opinia prin oferirea ca exemplu a unor legi 

abrogate. Astfel, precizează că la Compartimentul Buget, Financiar și Contabilitate este 

introdus OMFP-ul 3512/2008 ale cărei prevederi sunt abrogate; în secțiunea Compartimentului  

Management și Resurse Umane este introdusă H.G. nr. 611/2008, privind organizarea și 

dezvoltarea carierei funcționarilor publici cu modificările și completările ulterioare este abrogată 

din 28.12. 2023 de O.U.G. 128, dumnealui evidențiază că aceste prevederi reglemenetează 

exact organizarea tuturor concursurilor. În același sens, menționează ca fiind greșite și 

precizările care fac referire la faptul că membrii compartimentului resurse-umane acordă 

asistență în procesul de elaborare al R.O.F-ului, deoarece acest compartiment trebuie să aibă 

regulamentul și să-l elaboreze, iar acordarea asistenței să fie reprezentată doar de analizarea 

împreună cu aceștia a propunerile lor. În același context, domnul Viceprimar al Municipiului 

Pașcani precizează că nu știe dacă aceste probleme se regăsesc și în Regulamentul de Ordine 

interioară, fapt care ar conduce la necesitatea refacerii și reactualizării sale.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi dă cuvântul doamnei Irina Jitaru, 

Secretar General al Municipiului Pașcani. Dumneaei precizează că va face referire la primul 

proiect de hotărâre menționat de domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani, care ca obiect 

acordarea cimitirelor către Parohiile din Municipiul Pașcani, a cărui prezență nu este indicată 

pe ordinea  de zi. În acest sens, doamna Secretar General al Municipiului Pașcani, specifică  

faptul că a imediat cum a primit proiectul de hotărâre l-a transmis către compartimentele de 

specialitate pentru rapoarte, iar ceea ce a citit dumnealui a fost înglobat, cel mai probabil, în 
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conținutul unui raport de specialitate, nu într-un document semnat de dumneaei. Totodată, 

precizează că dumneaei nu poate respinge raportele de specialitate pe motiv că îi displace 

conținutul scris al acestora, iar persoana care semnează trebuie să își asume răspunderea, 

deoarece nu este un regim de tip dictatorial, fapt  pentru care dumneaei nu îi poate dicta unui 

coleg ce să scrie, ce să îți asume prin semnătura dumnealui. În acest context, doamna secretar 

general precizează că are obligația ca, ulterior primirii tuturor rapoartelor, să pună proiectul pe 

ordinea de zi, indiferent de calitatea acestuia. Dumneaei specifică că Proiectul de Hotărâre, 

conform Hotărârii aprobate de Consiliul Local, se avizează de către secretarul general, doar în 

cazul în care acest proiect are tot conținutul prevăzut de Codul Administrativ, și anume: proiect, 

referat de aprobare, rapoarte de specialitate, avizele comisiilor. În lumina acestor considerente, 

dumneaei precizează că nu poate să refuze introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de 

hotărâre motivând că  acesta este bun sau mai puțin bun. Doamna secretar general specifică 

faptul că „cine nu muncește, nu greșește” și reliefează că atunci când observă probleme de 

acest tip le sesizează. Totodată, opiniază că semnătura de legaliate a dumneaei pusă pe o 

Hotărâre, dacă proiectul de hotărâre se concretizează într-un astfel de act, evidențiază faptul 

că dumneaei a considerat că proiectul de hotărâre, respectiv hotărârea este legală, deci nu 

avizul proiectului de hotărâre atestă legalitatea. Doamna secretar general se adresează 

consilierilor locali cu rugămintea ca dumnealor să citească Hotărârea de Consiliul menționată 

anterior. Pe lângă aceste aspecte, dumneaei precizează că a răspuns oricărei cereri adresate 

în scris, menționând că atunci când domnul Viceprimar al Municipiului i-a solicitat în scris 

comunicarea datei transmiterii către comisii, a răspuns acestei solicitări, tot în scris, 

specificandu-i data, numerele de înregistrare etc., aspecte care pot fi verificate  prin intermediul 

circuitului  în registrul electronic. Totodată, dumneaei specifică că indiferent de persoana care 

este inițiatorul proiectului de hotărâre procedura este aceeași. Doamna secretar general 

precizează că rapoartele colegilor dumneaei sunt răspunderea lor și că aceștia au dreptul, 

respectiv obligația de a scrie  în raport ceea ce consideră, cum consideră și ceea ce este legal, 

neavând posibilitatea să le impună acestora să scrie ceea ce dorește dumneaei. Doamna Irina 

Jitaru, secretar general al Municipiului Pașcani se adresează domnului Viceprimar al 

Municipiului Pașcani precizându-i că nu este corect să de-a citire unor mențiuni dintr-un raport 

realizat de o colegă din cadrul unității administrativ-teritoriale și să îi atribuie dumneaei 

conținutul acestuia. Pe lângă aceste precizări, doamna secretar general specifică că afirmațiile 

domnului Viceprimar al Municipiului Pașcani sunt pertinente, deoarece, cu certitudine, 

Compartimentul de Resurse umane nu acordă asistență în procesul de redactare al R.O.F-ului, 

ci îl redactează. Dumneaei specifică că opinia cu privire la colegii care au trecut în proiectul de 

hotărâre prevederi legale abrogate, specifice muncii lor, nu poate fi exprimată în cuvinte, 

deoarece este jenant ca persoanle respective să lucreze cu cinci legi și să nu cunoască care 

dintre acestea este sau nu abrogată. Doamna secretar general al Municipiului Pașcani 

precizează că indiferent de conținutul textual al acestui R.O.F., dumneaei are obligația să îl 

introducă pe ordinea de zi, deoarece are toate elementele prevăzute de codul administrativ. 

Totodată, dumneaei opiniază că acest proiect de hotărâre nu ar trebui votat.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-

Sorin, consilier local. Acesta precizează că se bucură de faptul că domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani încearcă să redacteze proiecte de hotărâre, deoarece până în prezent 

doar a comentat. Pentru cele menționate, dumnealui oferă ca exemplu proiectului de hotărâre 

privind Lacul Peștișorul și specifică că atunci a pus această atitudine pe seama faptului că 

domnia sa se afla la început și nu știa, dar se pare că nici până în prezent nu a învățat prea 
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multe. Acesta precizează că până termină mandatul domnia sa mai are timp să învețe. Pe lângă 

acestea, dumnealui întreabă de ce domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani nu a deschis 

acest subiect în cadrul ședinței comisiei economice, deoarece astfel se putea evita 

„bălăcăreala” în ședința Consiliului Local, ori ar fi putut să trimită prin e-mail părerile dumnealui 

tuturor consilierilor locali, evitându-se situația „spălării rufelor în public”. Dumnealui precizează 

că toți cei care își desfășoară activitatea în cadrul unității administrativ-teritoriale trebuie să 

colaboreze, să fie o echipă. În acest context, dumnealui îi spune domnului Viceprimar al 

Municipiuli Pașcani că dacă echipa nu îi este pe plac poate să renunțe la funcția pe care o 

exercită în cadrul unității administrativ-teritorile. Pe lângă aceste aspecte, dumnealui îl întreabă 

pe domnul Primar al Municipiului Pașcani ce se întâmplă cu purtătorul de cuvânt din cadrul 

instituției, doarece încă nu este inclusă în regulament acestă funcție, nu sunt precizate atribuțiile 

sale în mod concret. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local, Olariu Sorin-Costel, este ultima persoană care poate atrage atenția altor 

persoane despre evitarea „bălăcărelii”. Totodată, dumneleai specifică că motivul pentru care nu 

a reliefat în ședința comisiei acest aspect este redat de faptul că a analizat cu atenție proiectul 

și cu aproximativ trei sferturi de oră anterior prezentei ședințe a constat nergulile.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, specifică faptul că anterior redactării 

proiectului în această formă a existat un alt regulament, menționând că în cadrul ședinței 

comisiei economice nu a fost nicio persoană care să explice modificările, completările 

regulamentului, fapt care îi stârnește curiozitatea de afla dacă în prezent este cineva care ar 

putea aduce clarificări în acest sens. Dumnealui întreabă dacă anul trecut sau acum doi ani 

aceste legi erau în vigoare.  

Doamna Popuțoaia Daniela-Cristina, inspector în cadrul Compartimentului Resurse 

Umane, precizează că actualul regulament de ordine interioară este din anul 2015, fapt care 

conduce la necesitatea actualizării sale.   

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă la cât timp se fac 

actualizările regulamentului de ordine interioară.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Popuțoaia Daniela-Cristina, inspector în cadrul Compartimentului Resurse 

Umane, afirmă că în cadrul Compartimentului de Resurse Umane doar se redactează 

Regulamentul de Organizare și Funcționare și membrii acestui compartiment nu au dorit să 

schimbe foarte mult forma, deoarece personalul din cadrul administrației publice locale este 

obișnuit cu acest model. Totodată, dumneaei specifică că redactarea R.O.F-ului se face pe 

baza propunerilor primite de la compartimentele de specialitate, compartimentul de resurse-

umane nu este unul de specialitate cu atribuții de verificare a cadrului legal al fiecărui 

compartiment de specialitate din unitatea administrativ-teritorială. Pe lângă acest aspect, 

doamna inspector menționează că H.G. nr. 611/2008, privind organizarea și dezvoltarea 

carierei funcționarilor publici cu modificările și completările ulterioare este abrogată de pe data 

de 6 ianuarie, dar acest regulament a fost redactat în decembrie, iar în luna ianuarie conținutul 

acestuia a fost modificat doar pe baza precizărilor făcute în cadrul ședinței Consiliului Local.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că ar trebui ca 

membrii compatimentului juridic să sesizeze orice modificare legislativă și să transmită 

informații despre acestea compartimentelor specializate.  

Doamna Popuțoaia Daniela-Cristina, inspector în cadrul Compartimentului Resurse 

Umane precizează că modelul după care s-au ghidat a fost cu cadrul legislativ și atribuții. 
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Totodată, dumneaei precizează că prevederile legale se modifică constant, fapt care ar putea 

conduce ca săptămâna viitoare să apară alte modificări.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că fără să fi telepat cu domnul 

Olariu Costel-Sorin, cosilier local, este de acord cu mențiunile dumnealui conform cărora în 

prezenta ședință, cu privire la acest proiect de hotărâre s-au supus unor discuții publice  aspecte 

care trebuie să facă parte din bucăria internă a instituției. 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, precizează că este de acord cu faptul că 

discuțiile cu privire la acest proiect s-au lungit și îi specifică domnului Viceprimar al Municipiului 

Pașcani că nu a avut impedimente în a comunica aceste aspecte direct compartimentelor 

abilitate.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că este adevărat că 

algoritmul modficărilor legislative este unul alert, dar acest aspect nu poate sta împotriva 

adoptării sau neadoptării acestui Regulament. Dumnealui specifică că este necesar ca, măcar 

atunci când se adoptă Regulamentul, fundamentarea juridică să fie la zi. Cu privire la copy 

paste-ul făcut de compartimentul de resurse-umane de la celelalte compartimente, dumnealui 

specifică faptul că sunt foarte multe chestiuni dublate, motiv pentru care unii consilieri locali au 

afirmat că s-a dorit crearea impresiei unui volum mai mare al R.O.F-ului. În acest sens, 

dumnealui solicită, trecând peste aspectele legale, adoptarea acestui Regulament, deoarece 

este o chestiune impusă de Curtea de Conturi. Totodată, dumnealui solicită completarea acestui 

Regulament cu prevederile referitoare la atribuțiile Compartimentului de Consiliere, Informare 

și Relații cu Societatea Civilă, deoarece acestea lispsesc, respectiv introducerea în conținutul 

acestui Regulament  a unor prevederi cu privire la abaterile disciplinare.  

Doamna Popuțoaia Daniela-Cristina, inspector în cadrul Compartimentului Resurse 

Umane, precizează că sancțiunile pentru abaterile disciplinare sunt reglementate de Codul 

Administrativ.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că din perspectiva 

dumnealui de jurist acest Regulament trebuie completat cu aspecte referioare la  abaterile 

disciplinare și sancțiunile corespunzătoare fiecărei abateri disciplinare în parte.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu Dumiru-

Leonard. Dumnealui specifică că aceste discuții sunt de tipul celor domestice, care ar fi trebuit 

discutate în altă conjunctură, nu în plenul ședinței Consiliului Local. Totodată, domnul consilier 

local precizează că dacă există avizul de la compartimentul juridic, atunci juristul care a semnat 

trebuie să își asume responsabilitatea pentru prevederile abogate, deoarece celelalte 

compartimente se ocupă cu alte atribuții. Dumnealui specifică că semnătura juristului pe un 

document  atestă că legislația este la zi. De asemenea, domnul consilier local își exprimă  

bucuria cu privire la faptul că domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani a constat că relația sa 

cu domnul Primar al Municipiului Pașcani este una de tip închis, în perimetrul căreia nu există 

colaborare, fapt care reliefează că funcția dumnealui este una de design, lipsită de obiectul 

muncii, aspect care poate îl determină să îi solicite edilului mai multe atribuții, deoarece sunt 

suficiente lucruri de făcut în oraș, care trebuie acoperite de toată lumea. În aceași context, 

dumnealui precizează că domnul Primar al Municipiului Pașcanu trebuia să motiveze ridicarea 

atribuțiilor domnului Viceprimar, specificând că din perspectiva dumnealui, aceste motive nu au 

ca fundament concursul de fotografii. 

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani trebuie să îi solicite domnului primar și un proiect de management visavi 

de proiectele europe, deoarce încasează o sumă de bani, iar acest proiect l-ar ajuta să creeze 
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impresia că lucrează. Totodată, dumnealui își exprimă rugămintea ca domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani să reia, în virtutea acelorași considerente pe care acesta le-a invocat 

anterior cu privire la Regulament, proiectul  care are ca subiect parcările, deoarece dumnealui 

i-a adus la cunoștință că sunt încălcări ale codului rutier în conținutul acestuia, iar răspunsul 

dumnealui a fost „îl votăm acum, dar ulterior în modificăm”, modificări nerealizate până în 

prezent. Dumnealui menționează că atitudinea domnului Viceprimar al Municipiului Pașcani cu 

privire la conținutul Regulamentului este conturată de ipocrizie. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, își exprimă regretul cu privire la repetarea 

situației, deoarece în luna decembrie acest proiect nu a fost votat, ci a fost retras pentru a fi pus 

în concordanță cu prevederile legale, fapt nerealizat. Dumneaei precizează că toate persoanele 

care ocupă funția de director sau de manager cunosc faptul că acest document este foarte 

important pentru  orice instituție la care se face apel atunci când sunt abateri sau neclarități 

legate de funcționare. Totodată, dumneaei solicită domnului Primar al Municipiului Pașcani să 

îi roage pe colegii dumnealui de partid să nu voteze favorabil acest proiect, în această formă. 

În același context, doamna consilier local îi sugerează domnului Primar al Municipiului Pașcani 

să se alăture șefilor de serviciu și compatimentului juridic în vederea revizuirii, respectiv 

armonizării proiectului de hotărâre în conformitate cu legislația. Doamna consilier local 

precizează că pe lângă prevederile legale abrogate, care au fost invocate, sunt multe aspecte 

de fond care nu sunt în conforme. Dumneaei menționează că speră ca a treia oară când acest 

proiect va fi pus pe ordinea de zi să cuprindă un Regulament funcțional, legal și corect.   

Domnul Cojocaru Cătălin, reporter BIT-TV, precizează că că dorește să menționeze 

câteva cereri care ar conduce la îmbunătățirea Regulamentului de Organizare și Funcționare. 

Dumnealui reliefează că în Municipiul Pașcani sunt două posturi de televiziune, trei stații radio, 

patru stații de știri care relatează evenimentele în timp real, neconcepând nimeni un magazin 

istoric zilnic sau săptămânal care să faciliteze redactarea  ulterioară a acestora. De asemenea, 

dumnealui precizează că sunt cetățeni, care află târziu sau deloc informațiile cu impact direct 

asupra dumnealor, referitoare la emiterea anumitor dispoziții, la luarea unor decizii sau la orice 

alte aspecte legate de activitatatea administrației locale. Astfel, în cadrul audiențelor și al 

intervențiilor cetățenilor în cadrul emisiunilor, aceștia afirmă că nu cunosc anumite reglementări 

administrative, deoarece astfel de informații nu ajung la adresa dumnealor, chiar dacă există 

canale online, pagini de facebook etc, fapt care evidențiază că există sincope care generează 

necesitatea îmbunătățirii comunicării.  Dumnealui precizează că singurul vector de comunicare 

al administrației locale este Primarul Municipiului Pașcani, care distribuie informații când și cum 

dorește, iar în utimul timp comunicarea dumnealui cu cetățenii Municipiului Pașcani are loc 

preponderent pe rețeaua de socializare facebook. Totodată, dumnealui specifică faptul că în 

trecut erau transmise comunicate de presă, dar în prezent acestea sunt rare și sunt transmise 

mai degrabă prin intermediul paginii de facebook a instiuției sau a Edilului Municipiului Pașcani, 

dar nu ajung pe canalele oficiale le posturilor de televiziune, ale site-ului de știri etc. Acesta 

precizează că după ce atras atenția cu privire al aceste aspecte, s-a schimbat titulatura 

comunicatelor de presă, fiind numite note de informare. Dumnealui își exprimă rugămintea să 

fie reglementate aceste chestiuni, deoarece în prezent dumnealor nu au posibilitatea să verifice 

știrile în legătură cu evenimentele care se întâmplă în fiecare zi, pentru că Primarul Municipiului 

Pașcani este ocupat, dar totuși opiniază că acest motiv nu este singurul care  îl împiedică să 

răspundă la apelurile sau la întrebările adresate de BIT-TV. Pe lângă aceste aspecte, dumnealui 

precizează că purtătorul de cuvânt numit de domnul Primar al Municipiului Pașcani nu poate 

învoca scuze pentru a nu răspunde apelurilor adresate de jurnaliștii de la BIT-TV, specificând 



11 
*Sedința ordinară din 31 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

că de peste un an de zile dumnealui nu răspunde la întrebările adrese pe nici un canal. 

Dumnealui specifică faptul că singura modalitate prin care se  mai pot obține informații pentru 

a completa știrile sunt prin  intermediul domnului administrator public, Bodoașcă Mihai-Claudiu, 

pe canalul de whatsap, dar și dumnealui răspunde când are timp disponibil. Astfel, acesta 

precizează că are rugămintea ca în Regulament, conform prevederilor Legii 544/ 2001 privind 

liberul acces la informațiile de interes public să fie organizată activitatea compartimentului 

distinct, așa cum reiese din normele de aplicare de la articolul 6, care prevedere o structură 

organizatorică distinctă pentru relația cu presa, iar purtătorul de cuvânt să fie din interiorul 

acestui compartiment. Dumnealui specifică faptul că are cunoștință despre existența a câtorva 

persoane în cadrul acestui compartiment care se ocupă, în ansamblu, de activitatea de 

comunicare cu cetățenii, deci sunt resurse. Totodată, acesta menționează câteva recomandări 

de completare pentru îmbunătățirea relației cu cetățenii. Dumnealui precizează că a sunat la 

numărul de telefon al instituției pentru a lua legătura cu anumite compartimente în vederea 

obținerii anumitor informații, dar aproape de fiecare dată a întâmpinat dificultăți, deoarece 

centralista face legătura cu serviciul respectiv, unde fie nu răspunde nimeni, fie i se răspunde 

că nu se pot oferi justificări, pentru că această activitate este atributul exclusiv al purtătorului de 

cuvânt. Cu alte cuvinte, cine sună nu prea are șanse să obțină răspunsuri decât dacă depun 

acele cereri de informații, la care primesc răspuns după zile, săptămâni sau niciodată. În acest 

sens, dumnealui propune înființarea unui număr de telefon al cetățeanului, care să nu treacă 

prin centrală, ci să fie direct către compatimentul relații cu publicul, care să răspundă la apel, în 

vederea preluării întrebărilor și depuneri diligenței necesare pentru oferirea unor răspunsuri 

elementare. Pentru a evidenția necesitatea luării în calcul a acestor propuneri, dumnealui 

exemplifică următoarea situație: în ziua întreruperii gazului metan în Municipiul Pașcani, ca 

urmare a luării la cunoștință despre acest aspect de pe rețelele de socializare, a încercat să 

obțină informații oficiale cu privire la impactul acestui fenomen asupra Municipiului Pașcani și 

dacă administrația locală este implicată în  vederea luării unor măsuri, astfel încât Spitalul 

Municipal și alte instituții publice să nu fie în situații complicate. Dumnealui specifică faptul că a 

purtat această discuție cu domnul administrator public, Bodoașcă Claudiu-Mihai, care i-a 

comunicat că la momentul respectiv nu a primit o informare oficială, dar la aproximativ două ore 

Primarul Municipiului Pașcani a postat pe rețeaua de socializare TikTok cu o filmare în care 

preciza că a fost anunțat etc. Doar că dumnealor au încercat să obțină amănunte privitoarea la 

acest anunț, dar aceste amănunte au fost aflate parțial și foarte greu. Având în vedere situația 

menționată, dumnealui precizează că existența unui canal de comunicare directă pentru 

cetățeni cu administrația locală ar facilita și grăbi furnizarea răspunsurilor. În același context, 

acesta specifică că se impune și numirea unui purtător de cuvânt. Menționând că își cere scuze 

dacă supără pe cineva, dumnealui precizează că are impresia că Edilul Municipiului Pașcani 

este în competiție directă cu presa locală, având preocuparea ca cetățenii să afle noutățile prima 

dată de la dumnealui, presa locală fiind pusă în așteptare, comunicarea informațiilor către 

aceasta realizându-se eventual în a doua parte a zilei, după ora 16:00. Acesta menționează că 

Proiectele de Hotărâre sunt trimise presei mereu după ora 16:00, deși la ora respepctivă nu mai 

este nimeni în instituție. Dumnealui specifică faptul că membrii Consiliului Local primesc  

Proiectele de Hotărâre întotdeauna cu câteva ore mai devreme decât presa locală.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că nu există obligația 

furnizării acestor documente concomitent cu distribuirea lor către consilierii locali, deoarece 

presa locală nu face parte din Consiliul Local. Dumnealui specifică faptul că membrii Consiliului 

Local le primesc înainte, deoarece aceștia trebuie să aibă un timp rezonabil în vederea citirii lor 
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etc. Acesta precizează că din afirmațiile și cererile domnului reporter BIT-TV reiese faptul că 

acesta își dorește un scaun permanent în biroul Primarului Municipiului Pașcani.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului Cojocaru 

Cătălin, reporter BIT-TV. Dumnealui întreabă dacă se poate reglementa mai bine activitatea de 

la  Compatimentul de Consiliere, Informare și Relația cu Societatea Civilă, în ceea ce privește 

transmiterea răspunsurilor la cererile de informații publice, deoarece răspunsurile la aproape 

toate cererile adresate, în baza Legii 544/2001 privind liberul acces la informațiile de interes 

public, sunt incomplete, dar sunt trecute în sistemul electronic ca fiind soluționate. În concret, 

cererea este trimisă unor compartimente pentru a fi obținute răspunsurile solicitate, unele 

compartimente răspund, iar altele nu răspund, iar cei care se ocupă de gestionarea acestor 

cereri atașează cererii dumnealor doar informațiile furnizate de la compartimete, cu semnătura 

Primarului Municipiului Pașcani și trimit răspunsul ca fiind soluționat, ori acest lucru este o 

păcăleală, deoarece faptul că  cineva spune „v-am trimis răspunsul”, dar în spatele acestuia nu 

este atașat un răspuns, nu înseamnă că acea cerere a fost rezolvată. Pe lângă aceste mențiuni, 

dumnealui cere reglementarea situațiilor cetățenilor care nu se înscriu la audiențe, care se 

prezintă ad-hoc în ziua audienței, pentru că sunt plângeri de la unii cetățeni care afirmă că 

domnul Primar al Municipiului Pașcani a refuzat să discute cu ei. Dumnealui întreabă dacă Edilul 

Municipiului Pașcani are această opțiune de a nu discuta cu cetățenii orașului. De asemenea, 

dumnealui întreabă ce se întâmplă în ziua de joi dacă Primarul Municipiului Pașcani nu este 

prezent la audiențe.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, întreabă dacă domnul care vorbește este 

de la postul de televiziune BIT-TV.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi răspunde domnului Grigoriu Mihai-

Gabriel, consilier local, că persoana care a precizat aceste aspecte este reporter BIT-TV.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, menționează că trebuia specificat acest 

aspect de la început.  

Domnul Cojocaru Cătălin, reporter BIT-TV, îi spune domnului Grigoriu Mihai-Gabriel, 

consilier local, că este plătit din bani publici pentru  rezolva problemele cetățenilor și îl îndeamnă 

să fie atent, respectiv să își ia notițe. Totodată, dumnealui întreabă dacă Viceprimarul și 

Secretarul General al Municipiului Pașcani sunt obligati să acorde audiențe și când anume sunt 

acestea programate. Acesta precizează că în instituția Primăriei orașului Târgu Frumos își 

desfășoară activitatea un  purtător de cuvânt, iar  comunicarea cu dumnealui este excelentă. 

Spre deosebire de orașul Pașcani, care este al doilea Municipiu din Județ și în cadrul căruia 

există doar aparența că este un purtător de cuvânt.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dospinescu 

Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani.  Acesta îl întreabă pe domnul Cojocaru Cătălin, dacă 

comunicarea grupului PSD nu întârzie.  

Domnul Cojocaru Cătălin, reporter BIT-TV, îi răspunde domnului Dospinescu Narcis, 

cetățean al Municipiului Pașcani, că grupul PSD nu este plătit din bani publici.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că în ședința ordinară nu se face 

campanie electorală.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, opiniază că observațiile domnului Cojocaru Cătălin sunt 

pertinente, ca urmare a acestor observații, dumnealui își exprimă rugămintea ca în conținutul 
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următorului R.O.F. să fie și acestea incluse. Totodată, dumnealui precizează că grupul PSD nu 

va vota favorabil Regulamentul în prezenta ședință ordinară a Consiliului Local.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, solicită o pauză de 10 minute. A fost 

supusă la vot propunerea de a se lua pauză, care a fost aprobată de către consilierii locali. 

 Pauza ședinței a fost între 11 :00 – 11 :09. 

 Se reia ședința la 11 :09. 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu Dumitru-

Leonard, consilier local. Dumnealui reliefează din nou opinia sa conform căreia obsevațiile 

domnului Cojocaru Cătălin sunt pertinente, iar ca urmare a lor, solicită ca în conținutul 

Regulamentului să se regăsească aceste propuneri, respectiv adresa făcută de domina sa. Mai 

mult decât atât, dumnealui precizează că la articolul 5 din acest Regulament, la atribuțile 

domnului Primar al Municipiului Pașcani ar dori să se menționeze, în R.O.F., care este timpul 

de răspuns, conform O.U.G. 57/2019, la petiții, adrese, solicitări, interpelări făcute chiar și la 

capitolul diverse.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Primar al 

Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că în urma controlului efectuat de Curtea de 

Conturi există obligația actualizării acestui Regulament, deoarece ultima variantă a 

Regulamentului este din anul 2015, iar în anul 2019 a intrat în vigoare Codul Administrativ. 

Dumnealui opiniază că Regulamentul ar trebui actualizat ori de câte ori au loc modificări ale 

prevederilor legislative. Astfel, dumnealui precizează că a emis o dispoziție pentru ca fiecare 

compartiment să își pregătească partea din Regulament, ulterior, aceste părți au fost 

comunicate către compartimentul de Resurse-Umane. Dumnealui specifică faptul că acest 

Proiect de Hotărâre a fost pe ordinea de zi și în cadrul ședinței din luna decembrie, când s-a 

constat că în conținutul acestuia sunt probleme, fapt care a condus la retragerea lui de pe 

ordinea de zi, pentru a oferi timp funcționarilor publici să îl corecteze, dar se pare că și în prezent 

sunt probleme. Acesta menționează că nu face parte din atribuțiile dumnealui să verifice fiecare 

lege din Regulamentul de Organizare și Funcționare. Dumnealui  menționează că poate realiza 

aceste verificări, dar nu a considerat că este cazul să facă acest lucru, mai ales că sunt atașate 

și rapoarte de la specialiștii din Primăria Municipiului Pașcani. În acest sens, referitor la calitatea 

funcționarilor publici din instituția Primăriei, dumnealui precizează că nu îi aparțin, nu a venit cu 

domniile lor de acasă. Totodată, dumnealui specifică faptul că în trei ani de zile de când lucrează 

cu aceștia a manifestat o atitudine  înțelegătoare, cu toate că au mai fost situații în care lucrurile 

nu au fost perfecte, dar intențiile au fost întotdeauna ca atunci când se aduc Proiecte de Hotărâri 

pe masa Consiliului Local să încerce să fie cât mai buni. Dumnealui precizează că fiecare 

consilier local va vota acest proiect  cum consideră. Totodată, precizează că vor încerca ca data 

viitoare să prezinte proiectul de  hotărâre în variantă corectă, petru a evita suportarea acestei 

„rușini” încă o dată. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că acest Regulament 

este important, dar va căuta Regulamentul vechi, din anul 2015, pentru a verifica dacă există 

legi abrogate. Dumnealui specifică că dacă va constata că există legi abrogate, atunci poziția 

din care doamna consilier local, Nedelcu Gabriela, oferă lecții va fi una nefavorabilă dumneaei. 

Referitor la precizările domnului Cojocaru Cătălin cu privire la felul în care comunică cu 

cetățenii, acesta precizează că, din perspectiva dumnealui, comunicarea este bună, realizată 

cu mijloacele moderne de comunicare, deoarece în prezent nu mai  există doar televiziune și 

radio, ci există multe alte rețele de socializare care facilitează procesul de comunicare. 

Dumnealui precizează că realizarea săptămânală a conferințelor de presă reliefează faptul că 
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o bună parte din comunicare se face, mai ales că legea impune ca realizarea acestor conferințe 

să aibă loc o dată pe lună. Totodată, acesta menționează că prin realizarea audiențelor 

personal, fără a delega această atribuție, în fiecare joi evidențiază că face tot posibilul să 

mențină legătura cu cetățenii Municipiului Pașcani. Mai mult decât atât, precizează că dacă un 

cetățean dorește să discute cu dumnealui și îi specifică înaintea audienței subiectul despre care 

intenționează să dialogheze, îi conferă dumnealui timpul necesar pentru a se documenta în 

legătură cu subiectul cu pricina, astfel la audiențe va putea oferi răspunsuri clare. În schimb, cei 

care vin la audiențe fără a avea înscrierea făcută cu o zi/două zile înainte zile vor dicuta cu 

dumnealui, însă dacă nu le poate oferi un răspuns pe loc, le va menționa că are nevoie de  puțin 

timp pentru a se pregăti. Domnul Primar al Municipiului Pașcani specifică faptul că nu a refuzat  

niciun cetățean care a dorit să dialogheze cu dumnealui. Totodată, precizează că în urmă cu 

două săptămâni, în ziua audiențelor s-au prezentat mai puține persoane decât de obicei, a 

discutat cu dumnealor între 9:00-9:35, iar la ora 9:45 s-a prezentat o persoană în biroul său 

spunându-i că la parter fac oamenii scandal, motivând că nu se fac audiențele, că aceștia sunt  

însoțiți de presa locală și vor să filmeze că dumnealui nu ține audiențele în mod corespunzător.  

Dumnealui precizează că audiențele s-au făcut, se fac și se vor face în continuare, respectiv că 

se străduiește să mențină o colaborare bună atât cu  presa locală, cât și cu cetățenii.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că faptul că a ajuns, pentru a doua oară, 

pe masa Consiliului Local un proiect de hotărâre cu 15 acte normative abrogate, reliefează că 

juristul suprem din unitatea administrativ-teritorială ar trebui să își găsească alt serviciu. 

Totodată, dumnealui a precizat că nu mai face referire la domnul Primar al Municipiului Pașcani, 

deoarece s-a obișnut ca dumnealui să fie de trei ani doar o fotografie în instituție sau o imagine 

pe rețeaua de socializare TikTok. 

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că domnul Pintilie Marius-

Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani este un bun comunicator doar din perspectiva colegilor 

dumnealui de partid, care îl laudă și îl încurajează. Dumnealui menționează că are rugămintea 

să se respecte Legea 544/2001 privind liberul acces la informații de interes public.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că dumnealor 

primesc răspunsuri, potrivit Legii 544/2001 privind liberul acces la informațiile de interes public, 

pentru toate petițiile scrie, în timp util. Precizează că, din datele deținute de dumnealui, nu există 

deficiențe de comunicare. În același context, domnul Primar al Municipiului Pașcani, specifică 

faptul că Legea 544/2001 reprezintă procedura de comunicare cu cetățeanul în urma petițiilor 

scrise și depuse. Dumnealui precizează că membrii compartimentului care au  atribuțiile 

acestea, primesc petițiile/cererile adresate, le înregistrează, le înaintează către 

compartimentele competente să ofere un răspuns, iar ulterior, trimit răspunsul primit acestora 

către petiționar, dar termenul pentru comunicare diferă, acesta poate fi de 5 zile, de 10 zile, de 

20 de zile etc. Acesta specifică faptul că nemulțumirea referitoare la  conținutul răspunsului 

compartimentelor de specialitate, cu privire la ceea ce s-a cerut este altceva, nicidecum un 

indicator al tardivității comunicării sau al altor abateri de la Legea 544/2001. În același timp, 

pentru partea de comunicare cu reacție rapidă, domnul Primar al Municipiului Pașcani, 

precizează că într-adevăr mai este nevoie de perfecționare, respectiv de angajarea unei 

persoane căreia să i se atribuie această sarcină, dar acest lucru nu este posibil în prezent, 

deoarece posturile sunt blocate. Totodată, dumnealui specifică faptul că despre întreruperea 

furnizării gazului a aflat de pe rețelele de socializare, ca urmare a acestui fapt, i-a contactat pe 

furnizorul în vederea obținerii unui răspuns oficial, iar abia după primirea adresei a putut ieși în 

spațiul public pentru a comunica detalii despre această situație.  
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Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că dorește să 

îi comunice domnului Dediu Mihai, consilier local, că domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani 

a menționat că doar cu aproximativ trei sferturi de oră înainte de ședință a reușit să verifice 

conținutul R.O.R.-ului și să observe toate problemele indicate cu privire la actele normative 

abrogate, aspect care reliefează că dumnealui sau persoanei căreia i s-au delegat aceste 

sarcini, i-au trebuit 5 zile pentru verificare. Având ca fundament această situație, dumneaei îi 

specifică domnului Dediu Mihai, consilier local, că acesta nu cunoaște toate atribuțiile și 

competențele Secretarului General al Municpiului Pașcani.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu este vorba despre atribuțiile pe 

care le are Secretarul General al Municipiului Pașcani, ci despre competențele acestuia.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Jitaru Irina, Secretar al Municipiului Pașcani, relieafează că are obligația să 

depună pe masa Consiliului Local orice proiect de hotărâre.  

Domnul Dediu Mihai, consilierl local, precizează că Secretarul General al Municipiului 

Pașcani are obligația să fie profesionist. 

Doamna Jitaru Irina, Secretar al Municipiului Pașcani, menționează că dumneaei este 

un bun profesionist, motivând acest aspect prin precizarea că din momentul ocupării acestei 

funcții, din documentele primite de la instituția Prefecturii, reiese faptul că nu există Hotărâri ale 

Consiliului Local anulate de instanța de judecată sau atacate de Prefectură.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind 

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

          Pentru: 1 vot 

          Împotrivă: 18 (6 voturi împotrivă, 12 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

          Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  
 

X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

X  

7. NEDELCU GABRIELA  
 

X  

8. NEMȚANU ALEXANDRU 
 

 X 

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

X  

10. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

11. PERȚU LILIANA  
 

 X 

12. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

15. RĂȚOI CRISTIAN 
 

X  

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

X  

19. VÎRLAN MIHAI 
 

 X 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 2 de pe ordinea de zi: 
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2. PROIECT DE HOTĂRÂRE stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și 

contractuale din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” utilizate în cadrul aparatului 

de specialitate al primarului Municipiului Pașcani 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridică – aviz favorabil 

 

 Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Laura Pașcu. 

Dumneaei precizează că s-a prezentat în fața Consiliului Local, deoarece este singura persoană 

care a avut un „război” cu membrii acestuia din momentul intrării în vigoare a Legii 153/2017-

Codul Muncii, deoarece a avut procese pe baza acestei legi. Aceasta precizează că de atunci 

a opiniat că familia ocupațională a administrației publice a fost discriminată, comparativ cu 

ceilalți funcționari publici care își desfășoară activitatea în alte sisteme. Dumneaei specifică că 

acest fapt a condus la necesitatea aprobării anuale de către Consiliul Local a unei Hotărâri care 

stabilească salariile. Doamna Laura Pașcu, precizează că a venit în prezenta ședință ordinară 

pentru a mulțumi conducerii că a reușit să mai acorde anual măriri salariale, chiar dacă în 

prezent, este prevăzut doar un coeficient de mărire salarială de 5%, care este mic prin raportare 

la inflația al cărei coeficient este de peste 13%. Dumneaei menționează că dorește să îi 

mulțumească domnului Pintilie Marius-Nicolae și colegilor din Sindicatele, din care domnia sa, 

nu face parte, că au reușit să influențeze conducerea în vederea reintroducerii coeficientului de 

ierarhizare.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius-

Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că în susținerea acestui proiect 

de hotărâre, poate afirma că  oricât de bun ar fi un conducător al unei instituții, lipsa oamenilor 

cu care acesta ar trebui să lucreze, ar îngreuna mult procesul de conducere. Totodată, 

dumnealui specifică faptul că piața muncii a funcționarilor publici sau a personalului contractual 

din Primărie este  atât regională, cât și națională, iar acest lucru impune necesitatea depunerii 

de unor eforturi constante, pentru  a menține cuantumul salariilor la nivelul celorlalte unități 

administrativ-teritoriale. În același timp, Primarul Municipiului Pașcani precizează că 

întotdeauna salariile funcționarilor publici sau ale angajațiile din unitățile administrativ-teritoriale 

situate împrejurul Municipiului Pașcani, au fost mai mari decât cele ale celor din instuția de 

conducere a orașului. În acest context, dumnealui menționează că acest proiect de hotărâre a 

fost redactat cu scopul de a ține pasul cu modificările salariale care au fost stabilite în 

majoritatea unităților administrtiv-teritoriale din țară. Dumnealui precizează că a încercat să 

discute cu membrii Sindicatului pentru a-i asigura că, din perspectiva dumnealui, nu se vor opri 

lucrurile aici, deoarece chestiunea cuantumului salariilor angajaților de la Primăria Municipiului 

Pașcani va face obiectul multor discuții, care vor avea loc fie anul acesta, fie anul următor. 

Totodată, dumnealui precizează că este imperativ ca întotdeauna conducătorul instituției să se 

adapteze și să depună diligențele necesare astfel încât oamenii pe care îi are să poată fi 

păstrați, iar dacă există posibilitatea să fie angajați alții mai buni din altă parte, deoarece dacă 

aceștia nu sunt plăți suficient, vor judeca rațional și vor alege să se angajeze într-o instituție 

care oferă o situație salarială este mai bună.  Totodată, domnul Primar al Municipiului Pașcani, 

precizează că s-a străduit ca în cei trei ani de zile să mențină o relație bună cu angajații din 

unitatea administrativ-teritorială, iar prezența unui reprezentant, în cadrul prezentei ședințe 
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ordinare, care a manifestat o atitudine apreciativă cu privire la acest lucru, reliefează că 

Primăria, cu bune și cu rele, funcționează destul de bine.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dospinescu 

Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, cu atenționare acestuia că trebuia să se înscrie la 

cuvânt de la începutul ședinței ordinare. Acesta îi precizează domnului Primar al Municipiului 

Pașcani că l-a anunțat, în decembrie 2023, că nu sunt afișate fizic, la avizierul instituției salariile 

funcționarilor publici. Dumnealui specifică faptul că vorbește în baza Legii153/2017 privind 

salarizarea personalului plătit din fonduri publice, conform căreia toate autoritățile și instuțiile 

publice să aibă publicat la sediul propriu și pe pagina de internet a acestei liste.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că a înțeles 

mențiunea domnului Dospinescu Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani.  

     Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind alte 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

           Pentru: 18 

           Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

          Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi. 

 

3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare nr. 48/2009 

- consolidat 2021, prin actul adițional nr. 5 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

  

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi. 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea ajustării prețului pentru apa 

industrială pentru întreaga arie de operare a APAVITAL SA IAȘI 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

     Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dospinescu Narcis. 

Dumealui îl întreabă pe domnul Pantazi Dumitru dacă i se pare normal ca la Pașcani să fie al 

doilea preț pe țară pentru apă.  

     Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, specifică că acest proiect se referă  la apa 

industrială.  

     Domnul Dospinescu Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, întreabă dacă apa 

industrială nu este plătită tot  de către cetățenii orașului.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi răspunde domnului Dospinescu Narcis 

că apa industrială nu este plătită de către cetățenii Municipiului Pașcani, ci de către societățile 

comerciale care folosesc apa industrială, respectiv că în prezent nu mai există apă industrială 

în oraș.  
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

      Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că de trei ani de zile nu mai face parte 

din Adunarea Generală, deci nu votează dumnealui prețul și precizează că membru al acestei 

adunări este, în prezent, domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al  Municipiului Pașcani.  Astfel, 

precizează că nu dumnealui trebuie să fie întrebat despre cuantumul prețului.  

      Domnul Dospinescu Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, dă citire unei știri conform 

căreia prețul apei în Municipiul Pașcani a crescut de pe 1 ianuarie 2024, cu 8,5%. În acest 

context, dumnealui întreabă de ce mai crește prețul apei în continuare.  Totodată, reliefează că 

prețul apei în orașul Pitești este de 7,5, iar la București este de 8, 3. Dumnealui menționează 

că nu găsește raționamentul acestor scumpiri, deoarece prin raportare la alte orașe din țară 

unde salariile sunt mari, iar prețurile apei sunt mai mici, în Municipiul Pașcani slariile sunt mult 

mai mici, dar prețul apei mult mai mare, acestea nu se justifică.  

     Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

Pantazi Dumitru, consilier local, arată către dumnealui, dar probabil a uitat că planul tarifar 

pentru 5 ani de zile a fost votat în anul 2019. Mai mult decât atât, dumnealui specifică faptul că 

proiectul de hotărâre discutat în prezenta ședință ordinară face referire doar la apa industrială, 

pentru care în orașul Pașcani  nu există nici instalație, dar nici rezerve de apă idustrială care să 

poată fi vândute către altcineva. Domnului Primar al Municipiului Pașcani menționează că 

unitatea administrativ-teritorială face parte dintr-o asociație, mai mult decât județeană, fapt care 

determină ca toate Hotărârile adoptate, indiferent că fac legătură cu orașul Pașcani sau nu, să 

fie votate în Consiliul Local. Dumnealui specifică că se va vota o chestiune care nu afectează 

Municipiul Pașcani în mod direct, deoarece nu există apă industrială în oraș.  

     Domnul Dospinescu Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, precizează că va căuta 

organigrama menționată de domnul Pantazi Dumitru, consilier local. Dumnealui îl întreabă pe 

domnul Primar al Municipiului Pașcani dacă i se par în regulă prețurile pentru consumul de apă, 

care  sunt mari, prin raportare la salariile al căror cuantum, pentru majoritatea cetățenilor,  se 

reduce la minimul pe economie.  

     Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municpiului Pașcani, specifică faptul că și 

dumnealui i se par prețurile mari. Acesta precizează că atunci când primește facturile de la 

Apavital, rămâne surprins de cuantumul ridicat al acestora, cu toate că dumealui nu are 

probleme financiare. Totodată, menționează că îi înțelege pe cei cu salariul minim pe economie 

sau un pic mai sus atunci când exclamă că prețul apei este prea mare. Dumnealui precizează 

că nu mai are ce face, deoarece unitatea administrativ-teritorială este într-o horă cu cei de la 

Apavital, iar prețul apei nu poate fi modificat, acesta este stabilit pe țară, deoarece a fost stabilit 

așa de la momentul semnării contractului de furnizare al apei, fapt care conduce la determinarea 

administrației locale să înainteze cu investițiile făcute, să atragă alte investiți în sistem etc.  

      Domnul Dospinescu Narcis, cetățean al Municipiului Pașcani, îi mulțumește domnului 

Primar al Municipiului Pașcani pentru răspunsul oferit.  

      Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că este adevărat faptul că în Municipiul 

București prețul apei este cu 5% mai ieftină, dar factura per ansamblu este de două ori mai 

mare decât cea din orașul Pașcani, deoarece toate pierderile sunt descărcate în facturile 

cetățenilor care locuiesc în Municipiul București.  

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că pe întreg arialul în care 

Apavital își desfășoară activitatea și furnizează conform contractelor apă potabilă și apă 

industrială, atunci când locuitorii citesc facturile au senzația că acolo curge frâncușă și nu apă, 

însă întotdeauna prețurile care sunt supuse votului Consiliului Local sunt,  calculându-se în 

funcție de elementele de cost și adaosurile pe care și le pun ca să poată suplini plata angajaților. 
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Dumnealui precizează că nu e vina niciunui primar, deoarece nu dumnealor fac prețurile, ci doar 

le prezintă pentru a  se achiesa la ele, în caz contrar, această asociație nu poate funcționa.  

    Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind alte 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi. 

 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind actualizarea cuantumului chiriilor cu rata 

inflației pentru anul 2023 comunicată de institutul național de statistică ale locuințelor 

construite de agenția națională pentru locuințe în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

            Comisia economică – aviz favorabil 

            Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

               Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. Nefiind  

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi. 

 

 6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind retragerea dreptului de folosință privind 

terenul atribuit în baza legii nr. 15/2003 și a HCL nr. 91/31.05.2018 situat în strada Dealul 

Spirii, T86/1, P1888, poz. 3/2, din Municipiul Pașcani, județul Iași, privind pe d-na 

Strateciuc Avasiloaiei Paula Georgiana 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

            Comisia economică – aviz favorabil 

            Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

         Doamna Perțu Liliana, consilier local, precizează că a cerut, în cadrul ședinței comisiei 

de învățământ, atașarea adresei doamnei prin care solicită renunțarea la terenul atribuit. 

         Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local, se alătură fizic ședinței ordinare.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu Gabriela, 

consilier local. Dumneaei precizează că  face din nou apel ca proiectele de hotărâre să fie 

însoțite de toate documentele, deoarece nu este prima dată când pe masa Consiliului Local 

sunt puse proiecte de hotărâre fără anexe. Doamna consilier local menționează că a cerut în 

cadrul ședinței de învățământ să fie atașată adresa doamnei Strateciuc de a renunța la terenul 

atribuit, pe care a primit-o. Cu toate acestea, dumneai consideră că este necesar să se facă o 

remarcă cu privire la receptivitatea față de solicitările cetățenilor, deoarece a constat că doamna 

Strateciuc a depus cererea pe data de 14 septembrie 2023. Totodată, doamna consilier local 

întreabă de ce până în prezent nu a fost prezentat proiectul pe masa Consiliului Local, deoarece 

doamna așteaptă răspuns din luna septembrie.  

Doamna Toma Daniela, consilier în cadrul Compartimentului  Patrimoniu și Contracte, 

precizează că dumneaei nu cunoaște motivul tardivității depunerii acestui proiect de hotărâre, 

pentru că dumneaei s-a transferat pe acest post în cursul lunii decembrie.   

Se vorbește concomitent.  
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Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că nu dorește un răspuns de la 

domnul Primar al Municipiului Pașcani, ci se mulțumește cu răspunul primit de la doamna Toma 

Daniela, consilier în cadrul Compartimentului  Patrimoniu și Contracte.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, afirmă că doamna 

consilier local Nedelcu Gabriela, nu mai dorește un răspuns, deoarece dumneaei a dorit să facă 

o declarație politică. Dumnealui menționează că a afirmat întotdeauna că împreună cu 

funcționarii publici din cadrul unității administrativ-teritoriale se străduiește să își îndeplinească 

atribuțiile bine. Totodată, domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că tardivitatea 

oferiri unor răspunsuri nu este un indicator pentru nexeercitarea atribuțiilor. Dumnealui 

menționează că în situația dată nu a avut nimeni de suferit vreo pierdere, pentru că nimeni nu 

a plătit nimic, folosința terenului fiind, conform legii, gratuită. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani, specifică faptul că se lucrează pentru remedierea inventarului realizat pe baza pe Legii 

15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe proprietate personală, 

întrucât  membrii fostei administrații locale au emis Hotărâri de Consiliu Local prin care au oferit 

cale de acces unui cetățean în vederea construirii unui imobil.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dumnealui a avut reprezentanți 

în comisii. Totodată, dumneaei precizează că dacă această cerere era atașată la proiectul de 

hotărâre aceste discuții nu aveau loc. 

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că 

doamna consilier local, Nedelcu Gabriela, este ultima persoană care ar putea face observații   

pentru chestiunile care țin de administrația publică locală.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dacă era atașată cererea la 

proiectul de hotărâre, supunea discuției aceatsa problemă în comisia de învățământ, în vederea 

primirii unui răspuns. În schimb, lipsa cererii a determinat-o ca în ședința ordinară de azi să 

aducă în discuție această nelămurire.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, subliniază faptul că 

subiectul cu atașarea cererii doamnei Strateciuc a fost ridicat atât de doamna consilier local, 

Perțu Liliana, cât și de doamna consilier local, Nedelcu Gabriela, diferența constând în 

modalitatea abordării acestuia, deoarece doamna consilier Local, Perțu Liliana a specificat 

faptul că a cerut adresa, a primit-o și a mulțumit pentru acest lucru, pe când doamna consilier 

local, Nedelcu Gabriela, a coafat același subiect cu scopul de-al ataca pe dumnealui. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că domnul Primar al Municipiului 

Pașcani se simte atacat la orice problemă care este supusă discuției. 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Conache 

Eduard-Cătălin, consilier local. Dumnealui specifică faptul că, țind cont de menționarea 

efectuării unui inventar cu privire la atribuirile legii, dumnealui a făcut parte din comisia aceasta, 

iar atribuirile sau făcut sub  condiția începerii construcției. În acest context, domnul consilier 

local precizează că este important să se urmărască aceste aspecte.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință  precizează că poate în viitor va exista 

mai multă stabilitate cu privire la componenta comisiei.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, reliefează că împreună 

cu doamns consilier Toma Daniela a început să facă curățenie în acest inventar, pentru că își 

dorește ca lucrurile să fie cât mai precise. Dumnealui specifcă faptul că a descoperit câteva 

aspecte aflate în neconcordanță, dar acestea vor fi puse la punct, astfel încât în lunile următoare 

să prezinte spre aprobare un inventar realizat corect din toate punctele de vedere. Totodată, 

dumnealui precizează că  împreună cu membrii din Consiliul Local care fac parte din comisia 
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responsabilă cu aplicarea Legii 15, vor trebui să se întrunească într-un grup de lucru în vederea  

clarificării unor aspecte. În acest scop, dumnealui precizează că  pe Strada Morilor lucrurile sunt 

relativ clare, pe Strada Dealul Spirii sunt clare, dar în comuna Gâștești lucrurile nu sunt clare, 

fapt care determină convocarea membrilor comisiei pentru a găsi soluțiile potrivite în vederea 

clarificării situațiilor care cauzează aceste probleme.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Rățoi Cristian, 

Viceprimarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că dorește să facă un amendament. 

Conform acestui amendament, vor fi eliminate două paragrafe din proiectul de hotărâre, care 

indică Legea 215/2001 și Legea 213/1998. 

Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că are 

rugămintea ca membrii Compartimentului Juridic să fie mai atenți.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință supune la vot amendamentul propus de 

domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

               Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre împreună cu amendamentul votat. 

Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi. 

 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind închirierea directă a spațiului disponibil nr. 6 

situat la parterul imobilului din strada Ștefan cel mare, nr. 7, proprietate publică a 

municipiului Pașcani, județul Iași, către partidul S.O.S. România - filiala Pașcani 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

            Comisia economică – aviz favorabil 

            Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

              Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind 

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   
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13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi. 

 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind privind acordarea cu titlu gratuit către S.C. 

Delgaz Grid  S.A. a dreptului de uz și servitute pe durata execuție lucrărilor pentru două 

loturi de teren, proprietate publică a Municipiului Pașcani, situate pe strada Rozelor și 

strada Calea romanului, în suprafața totală de 224 m.p., în vederea executării lucrărilor 

pentru investiția „Alimentare cu energie electrică locuințe colective”, situate în strada 

Calea Romanului, nr. 9, Municipiul Pașcani, Județul Iași, proprietatea S.C. AUTO TRANS 

COM S.R.L. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

              Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-

Sorin, consilier local. Dumnealui precizează că a observat faptul că în proiectul de hotărâre 

sunt incluse modificări ale spațiilor verzi, în acest sens, acesta își exprimă rugămintea ca arborii 

să fie puși la aloc, astfel încât zona respectivă să fie readusă la starea inițială.  

   Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind  alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   
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14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi. 

 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind închirierea prin licitație publică a terenurilor 

disponibile delimitate în LOT 8 în suprafață de 12 mp, având o valoare de inventar de 

621,66 lei și respectiv LOT 11 având suprafață de 18 mp și o valoare de inventar de 932,49 

lei și LOT 12, având suprafață de 18 mp și o valoare de inventar de 932,49 lei, proprietate 

publică a municipiului Pașcani, situate în strada Eugen Stamate, în vecinătatea platoului 

piață deal, parte din număr cadastral 64880, tronson 1, municipiul Pașcani, județul Iași, 

în vederea amplasării de construcții ușoare cu caracter provizoriu de tip chioșc pentru 

desfășurare activități de comerț cu produse alimentare și/sau nealimentare. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local. Aceasta precizează că dorește ca aparatul de specialitate să ofere 

lămuriri cu  privire la locul situării chioșcurilor. Astfel, doamna consilier local, întreabă dacă 

imobilele sunt situate pe Strada Eugen Stamate.  

   Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compartimentului Patrimoniu și 

Contracte, precizează că acestea se află pe Strada Eugen Stamate, aspect menționat în 

proiectul de hotărâre. Totodată, dumneaei specifică faptul că respectivul teren a mai fost odată 

scos la licitație, dar nu s-a adjudecat. Dumneaei reliefează că în caietul de sarcini era prevăzută 

cifra de afaceri pentru anul 2001 drept criteriu, iar aceasta era depășită, astfel a fost necesar 

să se reactualizeze datele și să se scoată iar la licitație. Aceasta precizează că este vorba 

despre aceeași Hotărâre a Consiliului Local, care a fost adoptată în ianuarie 2023, doar că sunt 

îmbunătățite anumite aspecte.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, repetă întrebarea adresată anterior. Astfel, 

dumneaei întreabă  dacă este vorba despre agenții economici care au amplasate chioșcurile 

pe  Strada Eugen Stamate. 

Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compartimentului Patrimoniu și 

Contracte, răspunde că sunt chioșcuri amplasate pe loturile de pe Strada Eugen Stamate. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă dacă acestea sunt pe Strada 

Eugen Stamate sau în piață.  

 Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compartimentului Patrimoniu și 

Contracte, răspunde că acestea sunt situate pe Strada Eugen Stamate, conform stabilității celor 

13 loturi inițiale.  
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Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, îi solicită domnului Viceprimar al 

Municipiului Pașcani să răspundă la întrebarea adrestă anterior, deoarece dumnealui are în 

atribuții zona pieței. . 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că este un 

lot stradal și reliefează că  nu înțelege care este problema. 

Doamna Nedelecu Gabriela, consilier local, precizează că dumnealor, în mandatul 

trecut, au avut de două sau de trei ori depuse pe masa Consiliului Local, proiecte de hotărâre 

care aveau ca obiect însușirea în domeniul pieței al acestui segment situat pe Strada Eugen 

Stamate, tocmai pentru a facilita desfășurarea activității agenților economici din piață, care 

aveau contract de comerț stradal. Dumeaei întreabă cum de atunci, consilierii liberali nu au fost 

de acord cu  această însușire, aclamând că este o acțiune ilegală, dar în prezent susțin că este 

legal să se scoată la licitație porțiuni din Strada Eugen Stamate. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, a făcut acuze cu privire la consilierii liberali, fapt care 

îl determină  să ofere explicații despre situația de atunci. În acest sens, dumnealui precizează 

că aspectele reliefate de dumneaei cuprind doar jumătate de adevăr, deoarece atunci  membrii 

fostei administrații locale au propus toată Strada Eugen Stamate, din intersecția Străzii Mihail 

Kogălniceanu, până pe Strada Nicolae Iorga, iar dumnealor s-au opus acestui lucru, pentru că  

au propus să fie luat doar segmentul de la colțul halei până la Școala Nicolae Iorga. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că doar parcarea.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că 

acea parcare nu aparține doar dumnealui, deoarece aceasta este folosită de toată lumea, 

inclusiv de locatarii din zona respectivă. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că jumătate din respectiva 

zonă este doar parcare. Totodată, dumnealui consideră că ar trebui redactat un proiect de 

hotărâre prin care cealaltă parte să fie însușită de piață, astfel încât domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani să poată oferi răspunsuri. Domnul consilier local, reliefează că această 

stradă are doi metri la un capăt, de  unde nu se poate ieși decât cu un căruț de mici dimensiuni. 

Dumnealui precizează că este necesar să fie observabil faptul că acolo nu este vorba despre o 

stradă, astfel, este necesar ca membri comisiei de circulație să clarifice situația. În acest 

context, dumnealui precizează că este nevoie să fie consemnate interpelările consilierilor locali 

în procesul verbal, iar ca urmare a acestora să se trimită adrese.  

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiulu Pașcani, menționează că 

indiferent dacă este adoptată sau nu Hotărârea, cele două spații vor fi scoase la licitație, 

deoarece există o Hotărâre a Consiliului Local, adoptată în luna ianuarie, anul 2013, conform 

căreia acest espații trebuie scoase la licitație, iar prezentul proiect de hotărâre cuprinde doar o 

îmbunătățire a acesteia, fundamnetată pe solicitărilor celor de la ANAF. Totodată, dumneaei 

precizează că nici prima Hotărâre adoptată nu este ilegală, deoarece celelate spații sunt 

ocupate tot prin licitație, tot prin Hotărâre adoptată în cadrul ședinței Consiliului Local. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă de ce era ilegal să se vândă 

struguri în piață. 

Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că 

dumneaei nu discută despre acest aspect, ci doar a oferit lămuriri cu privire la aspectele care 

țin de legalitatea Hotărîrii Consiliului Local.  
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Domnul Olariu Costel-Sorin, specifică faptul că domnul Primar al Municipiului Pașcani 

are dreptate că se evidențiază doar jumătate de adevăr, deoarece celelalte spații din zona 

indicată au fost licitate ilegal. Dumnealui precizează că a adus argumentele potrivite la 

momentul respectiv. Cu privire la strugurii la care făcea referire domnul Ursu Dumitru-Leonars, 

consilier local, dumnealui menționează că vânzarea acestora are loc în oborul făcut de domnul 

Primar al Municipiului Pașcani unde „săraca oaie stătea în ploaie”. 

Doamna Nedelcu Gabriela, propune să se realizeze un proiect de hotărâre de 

extindere a pieței cu acest segment din Strada Eugen Stamate, deoarece nu este firesc să fie 

scoase la licitație bucăți din Strada Eugen Stamate, în care să se desfășoare activități 

comerciale.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, întreabă dacă doamna consilier local, Nedelcu 

Gabriela afirmă că de 10-15 ani, dintre care 8 pe mandatul dumneaei, în zona indicată s-au 

încheiat contracte de inchiriere în mod ilegal. Totodată, dumnealui întreabă unde este legea 

care specifică că pe Strada Eugen Stamate sau pe trotuar nu se pot închiria spații. Pe lângă 

aceste aspecte, dumnealui menționează că tariful acestor chioșcuri este diferit de cel al celor 

situate în piață. Dumnealui precizează că  mai sunt trei locuri libere, iar până la adoptarea unei 

Hotărâri de Consiliu Local prin care să fie inclus acest segment în același regim juridic, în 

interiorul pieței, acestea trebuie scoase la licitație, iar ulterior se vor găsi soluții pentru a rezolva 

problema. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că există Hotărârea de Consiliu 

Local, dar această situație nu este firească. În același timp, dumneai specifică faptul că a 

încercat întotdeauna să încurajeze ușurarea sarcinii agenților economici din piață. În același 

context, doamna consilier local menționează că nu este împotriva desfășurării activităților din 

piață. Dumneaei specifică faptul că a încercat pe durata mandatului său de viceprimar, să îi 

introducă în legalitate pe aceștia, dar consilierii liberali nu au votat. Pe lângă aceste aspecte, 

dumneaei precizează că atunci contractele erau încheiate pe durată determinată, pe comerț 

stradal. Doamna consilier local, menționează că propune însușirea segmentului de pe Stada 

Eugen Stamate, prin introducerea sa în administrarea piețelor, fapt care va soluționa problemele 

indicate anterior.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, întreabă care este 

Hotărârea Consiliului Local sau a comisiei locale de circulație prin care, în urmă cu 20-30 de 

ani s-a închis circulația de Strada Eugen Stamate.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează  dacă poate răspunde la 

întrebarea adresată de domnul Primar al Municipiului Pașcani, tot cu o întrebare.   

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

doamna consilier local, Nedelcu Gabriela poate răspunde cu ceea ce dorește, deoarece 

răspunsul îi apaține.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că deschiderea circulației prin 

piață cauzează mari probleme visazi de siguranța pietonilor. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, o  întreabă pe  

doamna consilier local, Nedelcu Gabriela,  cine a dat drumul circulației din piață.  

Doamna Nedelcu Gabriela, precizează că în proximitatea pieței. Dumneaei reliefează 

că acest fapt reprezintă o mare problemă pentru oamenii care circulă pe jos. 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-

Sorin. Dumnealui precizează că nu poate înțelege cum nu s-a reușit rezolvarea acestei legi, 

deoarece sunt multe anomalități, pentru că sunt situații în care și pe trotuar sau în fața 

magazinului dacă vrei sa mergi poate fi nevoie de autorizație. Dumnealui precizează că trec ani 

de zile, iar deputații dorm în papuci, fără a rezolva aceste probleme.  

 Se vorbește concomitent. 

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu mai este prezent la ședința ordinară a Consiliului 

Local, ora 12:05. 

           Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind  

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 10 voturi 

 Împotrivă: 8 voturi (8 voturi abținere) 

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

       Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

10. PERȚU LILIANA  
 

 X 

11. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi. 

 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind închirierea prin licitație publică a terenului 

disponibil LOT 1 în suprafață de 186 m.p., proprietate publică a Municipiului Pașcani, 

parte din număr inventar 408, respectiv parte din număr cadastral 65993, având o valoare 

de inventar de 2.840,22 lei, situat în incinta Ștrandului Municipal Pașcani, Strada 

Stadionului, județul Iași, în vederea amplasării de construcții ușoare cu caracter 

provizoriu pentru desfășurare activități de comerț cu produse alimentare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

         Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 
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      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius-

Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că acest proiect de hotărâre 

este motivat de faptul că în incinta Ștrandului există o suprafață disponibilă pentru organizarea 

unor activități de comerciale, dar încă  nu s-a reușit atragerea unei societăți comerciale care să 

desfășoare o astfel de activitate. În acest sens, administrația locală s-a gândit la o soluție 

optimizantă, aceasta prevede includerea celor două loturi într-unul singur, care să fie scos la 

licitație pentru cinci ani de zile, cu posibilitatea ca accesul la eventuala terasă  să fie făcut și de 

pe Strada Stadionului. Astfel, cel care va câștiga licitația și își va desfășura activitatea 

comercială să poată vinde și în perioada sezonului rece. Mai mult decât atât, dumnealui 

precizează că în ziua de joi există un flux mare de oameni, iar o parte dintre aceștia chiar au 

specificat că ar fi bine să existe un local de unde să își poată achiziționa băuturi calde. Totodată, 

domnul Primar al Municipiului Pașcani specifică faptul că au încercat să găsească o variantă în 

așa fel încât condițiile din caietul de sarcini să poată permite societății comerciale să funcționeze 

tot anul, iar contractul să fie semnat pentru cinci ani de zile, fapt care va permite recuperarea 

investiției.  

       Domnul Vîrlan Mihai, consilier local,  precizează că nu doar în ziua de joi  există un flux 

mare de oameni , ci în ficare zi, deoarece acolo instructorii auto își susțin orele.  

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, specifică faptul că este de acord cu 

proiectul de hotărâre, dar un singur aspect îi stârnește nelămuriri. Astfel, dumnealui întreabă 

dacă prețul de 930 de lei este pentru de închiriere fiecare an, din cei cinci ani. 

       Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că acest preț 

este unul de pornire pentru licitație și va fi încasat lunar.  

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că ținând cont că sunt cinci 

ani acest teren va fi deținut de cel care câțtigă licitația. 

       Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că se va 

deține doar atributul folosinței al acestuia.  

       Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă ce spațiu este în zona 

indicată și cât este metrul pătrat.  

       Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că în zona indicată sunt 

186mp, iar metru pătrat este cuantificat la 5 lei.  

      Se vorbește concomitent.  

       Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, menționează că nu i se pare corect ca prețul 

pentru o persoană care are 186 de mp să plătească ca unul care plătește pentru lotul 12 sau 

13, ținând cont de diferența de 10 ori mai mare a terenului. Totodată, dumnealui precizează că 

poate intui cine câștigă licitația. 

       Se vorbește concomitent.  

     Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu Dumitru-

Leonard. Dumnealui întreabă pe domnul Primar al Municipiului Pașcani de ce ia întotdeauna 

cuvântul la sfârșitul discuției despre proiectului de hotărâre. Domnul consilier local, îi cere 

domnului Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, să specifice la ce s-a gândit 

când a inițiat acest proiect. Dumnealui menționează că a înțeles, din proiectul de hotărâre, faptul 

că până în prezent, nu a fost profitabil din punct de vedere comercial, deoarece nu era acces 

la Strada Principală. Domnul consilier local reliefează că vor fi două căi de acces, una prin 

ștrand și una prin exteriorul acestuia. În acest sens, dumnealui întreabă dacă din acest punct 

de vedere acest proiect este corect, respectiv dacă vor fi necesare demolări, dacă se emite 

autorizație de construcție. Totodată, domnul consilier local, Ursu Dumitru-Leonard specifică  
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faptul că într-adevăr acest spațiu va deveni profitabil pentru societatea comercială care va 

activa, menționează că acest lucru se datorează și faptului că inițial s-a adoptat cu o Hotărâre 

prin care s-a diminuat prețul de la 1670 de, la 930 lei, deoarece din cauza prețului ridicat și al 

imposibilității vânzărilor de băuturi calde în stradă,  nu venea nimeni. În aceste condiții, 

dumnealui întreabă dacă est ecorect acest proiect, dacă domului Primar al Municipiului Pașcani 

nu i se pare că este păgubos pentru unitatea administrativ-teritorială.  

      Se vorbește concomitent. 

       Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, întreabă dacă problema constă de fapt 

în accesul la ștrand. 

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, răspunde că problema este redată de 

faptul că până în prezent, prețul ridicat nu indica profitabilitate niciunui comerciant, de aceea nu 

venea nimeni, dar acum, având în vedere prețul de 930 de lei, micșorat prin Hotărâre de Consiliu 

Local, prin raportare și la suprafața de teren, va fi tentant pentru comercianți să participe la 

licitație.  

      Se vorbește concomitent.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu Gabriela, 

consilier local. Dumneaei precizează că pentru amplasarea acestui chioșc trebuie să se 

realizeze o cale de acces  pentru comerciant. Dumneaei menționează că sunt unități comerciale 

în zonă, deci motivația domnului Primar al Municipiului Pașcani conform căreia dorește să le 

ofere cetățenilor posibilitatea de a cumpăra și  consuma bături calde în zonă nu este plauzibilă. 

Doamna consilier local le cere colegilor din Consiliul Local să își imagineze cum în sezonul cald, 

oameni își vor plăti un bilet la ștrand și vor începe să vină din exterior mai mulți consumatori 

care se așează la terasă, deci se va limita astfel facilitatea celor care plătesc bilet la ștrand, 

deoarece zona va fi lipsită de cadrul intim. Totodată, dumneaei specifică faptul că în sezonul 

rece va fi un flux mare de oameni care vor cauza diverse situații, precum folosirea grupurilor 

sanitare de la ștrand, stabilirea celor responsbili să plătească persoana care va avea grijă de 

acest grup sanitar, riscul ca anumite persoane să cadă în ștrandul fără apă etc.  

       Se vorbește  concomitent.  

       Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, precizează că acest exercițiu de imaginație este 

deformat, deoarece persoana care vine din afară nu are acces în ștrand. 

       Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează unde scrie acest lucru.   

       Se vorbește concomitent.  

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Nedelcu Gabriela, 

consilier local. Dumneai precizează că dorește lămuriri suplimentare cu privire la acest proiect 

de hotărâre.  

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Prodan Ionuț-

Mihai, Dumnealui precizează că a înțeles faptul că această terasă va fi funcțională pe toată 

perioada anului. Totodată, dumnealui menționează că în cadrul ședinței de urbanism a întrebat-

o pe doamna Coman Carmen-Mihaela cum v-a  funcționa această terasă, iar dumneaei a 

răspuns că doar pe perioada funcționării ștrandului.  

      Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compartimentului de Patrimoniu și 

Contracte, menționează că acest aspect este indicat într-un articol din corpul proiectului de 

hotărâre.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, precizează că terasa va fi accesibilă pe 

perioada funcționării ștrandului, iar în sezonul rece se vor probabil face geamuri pentru acces.   
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      Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, atrage atenția asupra faptului că suprafața 

betonată nu este până în gardul ștrandului.  

      Domnul Rățoi Cristan, Viceprimarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că suprafața 

este betonată, menționată de doamna consilier local este până în gardul ștradnului. Dumnealui 

opiniază că zona respectivă nu a fost atractivă până în prezent tocmai din acest motiv. În același 

timp, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani menționează că probabil se va oferi doar 

suprafața betonată, situată exact lângă gard, iar persoana care va câștiga licitația va construi 

ce are nevoie acolo. Dumnealui precizează că, cel mai probabil  după licitație se va hotărî ce și 

cum se va face exact.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, opiniază că se pot face amendamente la 

acest proiect de hotărâre, să se precizeze din start condițiile referitoare la modalitatea realozării 

accesului pe terasă din Strada Stadionului.   

      Domnul Rățoi Cristan, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că membrii 

Consiliului Local trebuie să urmărească ca anumite zone din oraș să fie foarte atractive. 

Dumnealui menționează că în prezenta ședință ordinară se poate aproba doar scoaterea la 

licitație, iar ulterior, persoana care câștigă licitația trebuie să prezinte un proiect prin care să 

specifice exact ce va face pe platou. În același timp, dumnealui precizează că membrii 

Consiliului Local trebuie să stabilească de comun acord ce urmează să se amplaseze visavi de 

chioșcuri de diferite mărimi, culori, forme etc.  

      Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că existenta terasei impune și 

asigurarea de către unitatea administrativ-teritorială, a accesului la grupul sanitar. 

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Munucipiului Pașcani, menționează că acest aspect 

este eronat, deoarece comerciantul este obligat  să își facă grup sanitar. 

      Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local. Dumealui reliefează că există o problemă de 

logică. Acesta precizează că în momentul în care accesul era limitat, prețul pentru închiriere 

era 1670 de lei, dar acum cînd accesul este fluidizat, prețul este mai mic, aspect care din 

perspectiva dumnealui nu este normal și opiniază că pentru suplimentarea facilitățior ar trebui 

ca măcar să se mențină același preț. Totodată, dumnealui specifică faptul că în proiectul de 

hotărâre nu este indicat nimic referitor la accesul la grupul sanitar, și că nici nu ar fi posibil ca o 

persoană care vine din exterior să meargă la toaleta ștrandului care este una publică. În acest 

context, domnul consilier local precizează că din pespectiva dumnealui acel grup sanitar a fost 

pus în zonă pentru cel care urmează să închirieze spațiul, nicidecum pentru instructorii auto 

care frecventează zona. Dumnealui menționează că înainte de licitație va spune care  este 

numele câștigătorului acesteia.  

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că ar fi util să se revină cu 

acest proiect, chiar dacă va fi votată ssu nu Hotărârea, pentru a se stabili și clarifica toate 

aspectele care vor fi prevăzute în contractul de închiriere.  

      Domnul Prodan Mihai  Ionuț, consilier local, întreabă cine a lucrat la redactarea caietului 

de sarcini. 

      Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compoartimentului Patrimoniu și 

Contracte, precizează că toți membrii acestui compatiment, împreună cu membrii 

Compartimentuliui Juridic au lucrat la redactarea caietului de sarcini. 

      Domnul Prodan Mihai Ionuț, consilier local, precizează că în mare parte caietul de sarcini 

este din anul 2020, mai puțin articolul 4 care privește condițiile de exploatare a terenurilor 

publice de unde a fost eliminată sintagma „desfacerea produselor către consumatori se va face 

numai cu veselă de unică folosință. Produsele ce se pot comercializa sunt produse de tip fast-



33 
*Sedința ordinară din 31 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

food, apă minerală, apă plată și bere. Este interzisă comercializarea de băuturi alcoolice care 

au o concentrație mai mare de 6%”. Domnul consilier local, precizează că articolul citit anterior 

nu mai este trecut în caietul de sarcini actual și întreabă de ce.  

      Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compoartimentului Patrimoniu și 

Contracte, precizează că acestea nu sunt produse alimentare.  

      Domnul Prodan Mihai Ionuț, consiier local menționează că nu s-a specificat nicăieri că 

este interzisă comercializarea cu băuturi alcolice. În plus, dumnealui precizează că zona 

respectivă este frecventată de copii, mai ales în sezonul cald, iar introducerea terasei cu băuturi 

alcoolice va determina ca aceasta să devină o zonă neagră a orașului. 

     Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compoartimentului Patrimoniu și 

Contracte, precizează că destinația este doar pentru produse allimentar. 

     Domnul Prodan Mihai Ionuț, consiier local, întreabă unde scrie acest aspect. 

     Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compoartimentului Patrimoniu și 

Contracte răspunde că acest aspect este consemnat în corpul Hotărârii.   

     Domnul Prodan Mihai  Ionuț, consiier local întreabă de ce nu este consemmant și în caietul 

de sarcini exact ceea ce trebuie să respecte comerciantul și întreabă de ce a fost eliminat acest 

paragraf, ținând cont ca toate celelate sunt trecute cu copy paste. 

      Doamna Coman Carmen-Mihaela, consilier în cadrul Compoartimentului Patrimoniu și 

Contracte precizează că nu este copy-paste, ci este lucrat, rugându-l pe domnul consilier local,   

Prodan Ionuț să confrunte foarte atent caietul de sarcini actual, cu cel vechi. Totodată, specifică 

faptul  că dumeaei lucrează individual, nu cu copy paste. 

      Se vorbeste concomitent. 

      Domnul Prodan Mihai Ionuț, consilier local precizează că s-au mai schimbat la criteriul de 

atribuire, la secțiunea referitoare la nivelul minim al chiriei, din caietul de sarcini anterior, unde 

este un puct, iar dumeaei a pus zece puncte la această secțiune în caietul de sarcini actual. 

      Se vorbește concomitent. 

      Domnul Prodan Mihai Ionuț, consiier local precizează că înainte de a se face un 

amendamet trebuie să se stabilească accesul pe poarta cu numărul doi, pentru a nu îngreuna 

activitatea ștrandului.  

     Se vorbește concomitent.  

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi Dumitru, 

consilier local. Dumnealui menționează că a analizat sumar contarctul de închirire și a observat 

că la articolul 2 este precizat urmatorul lucru „la expirarea termenului pentru prelungirea 

contarctului de închiriere se face cu acordul părților, în baza solicitării locatorului pentru o 

perioadă de maxim jumătate”, aspect care îl determină pe dumnealui să întrebe care jumătate 

din cele două perioade.  

     Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că este posibil să fie 

o greșeală de tehnoredactare, deoarece trebuia indicat că acest contract pote fi prelungit cu 

maxim jumătate din perioada inițială.  

      Domnului Pantazi Dumitru, consilier local, specifică faptul că s-a confruntat cu foarte multe 

situații în care s-au aprobat provizoriu anumite terenuri, dar după au căpătat caracter definitiv, 

fapt care a condus la introducerea unor acțiuni în instanță, pentru a putea face ceva în acele 

spații. Dumnealui opiniază că această problemă trebuie analizată cu multă atenție. Totodată, 

menționează că  a înțeles faptul că  se va desfășura activitatea coemrcială pe tot parcursul 

anului, dar rămân aspecte care trebuie clarificate ca să nu se ajungă în instantă, deoarece 

problemele vor fi greu de soluționat.  
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      Se vorbește concomitent.  

 

      Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, îi sugerează doamnei Coman Carmen Mihaela 

să rectifice greșeale, prin menționarea în articolul 6 că „la expirarea termenului pentru 

prelungirea contarctului de închiriere se face cu acordul părților, în baza solicitării locatoruliu 

pentru o perioadă de 1/2 din perioada inițială”. 

     Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, propune ca acest proirect de hotărâre să 

fie votat cu abținere și să se completeze proiectul de hotărâre cu perioada contractuală, cu 

categoriile de construcții care pot fi amplasate acolo, cu modalitatea accesului etc.  

      Se vorbește concomitent. 

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că accesul se poate 

face atât prin magazin, cât și pe poartă. Totodată, dumnealui precizează că cetățeanul intră 

acolo, după care iese în fața casierului. 

      Domnul Prodan Ionuț, consilier local întreabă cine va urmări acest aspect când va fi un 

flux mare de oameni 

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani Răspunde că a fost și până în 

prezent un flux mare de oameni. 

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Nemțanu Alexandru. 

Dumnealui opiniază că aceste discuții sunt absurde, asemenea unor copii care se ceartă cu 

privire la un  loc de joacă. Domnul consilier local, întreabă ce interese sunt protejate până la 

urmă, cele ale cetățenilor care merg la ștrand sau cele ale unor copii care se joacă în parc. 

Dumnealui precizează că nu a văzut niciodată copii neînsoțiți de părinți în zona respectivă.  

Totodată, dumnealui precizează că lucrurile se pot reglementas foarte ușor după licitație. Spre 

exemplu, se poate pune câte o brățară, iar pesoana care poat eintar-ieși din incinta ștrandului 

țiimediar intră pe terasă respectivă, să aibă acces la sala primcipală, nefiind astfel să se facă 

intrare și din ștarnd, decât dacă vrea neapărat operatorul economic. În același context, 

dumnealui precizează că se poate face doar intrarea principală la stradă ca să poată exista un 

agent economic de la care să se încaseze bani. Totodată, dumnealui întreabă ce legătură au 

băuturile alcoolice în condițiile în care există o crâșmă la colț, ce mai contează produsele care 

se vând, important e să fie un egent economic.  

       Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este domeniu public, de aceea 

este interzisă comercializarea de băuturi alcolice.  

       Se vorbește concomitent. 

       Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, îi spune domnului Ursu Dumitru-Leonard, 

consilier local, că nu îl oprește nimeni să liciteze pentru acest spațiu. Totodată, dumnealui 

precizează că se gândește să liciteze, deoarece e posibil să nu vină nimeni, iar prețul să fie 

mic, iar ulterior să contracteze cu un agent econimic. 

      Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, îi răspunde că nu are voie să contracteze. 

      Se vorbește concomitent.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședinte, dă cuvântul domnului Pintilie Marius-

Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că doar a propus o variantă mai 

bună față de ceea ce este în prezent și menționează că dacă membrii Consiliului Local doresc 

să contribuie cu soluții la varianta aceasta, au oricând ocazia să le specifice. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani, opiniază că  din perspectiva oportunității în acel spațiu trebuie să  fie o 

activitate economică/comercială, o terasă provizorie, astfel încât un comerciant să aibă interes 
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să vină acolo și să ofere servicii pentru cetățenii din zonă. Dumnealui precizează că se discută 

despre detalii mici, pierzându-se astfel esența proiectului de hotărâre. 

     Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, opiniază că ar tebui să se țină cont de 

propunerea domnului Conache Eduard-Cătălin, consilier local,  să se voteze cu abținere în 

prezent, iar ulterior să se corecteze atât în caietul de sarcini, cât și în contract aspectele 

menționate, deoarece nimeni nu este împotriva acestei terase. Dumneaei precizează că trebuie 

menționate aspecte foarte clare cu privire la accesul clienților, cu privire la activitatea ștrandului 

care să nu fie perturbată etc. 

     Se vorbește concomitent.  

      Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că tot ce se 

construiește deasupra trebuie să aibă un caracter provizoriu, să fie demontabil în momentul 

încetării contarctului de închiriere. Totodată, dumnealui le precizează consilierilor locali să facă 

un amendament.  

      Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, menționează că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani și domnul Nemțanu Alexandru, consilier local au perfectă dreptate. 

Dumnealui precizează că sunt numeroase locuri în oraș unde cetățenii își pot petrece tipmul 

liber, chiar dacă acestea nu sunt așa cum ar trebui să fie, aspect cauzat probabil de faptul că 

investițiile s-au făcut în limita cuantumului bugetului comercianților de la momentul respectiv. 

Domnul consilier local, precizează că dumealui a subliniat că prin acest proeict se creează 

anumite facilități pentru o perioadă de cinci ani, iar construcția din logica lucrurilor nu poate fi 

decât de tip închis, deoarece pentru a funcționa în sezonul rece este nevoie de încălzire. 

Dumnealui menționează că în proiect este indicat faptul că accesul se realizează din  interior 

spre exterior, din strada Stadionului. În acest sens, dumnealui precizează că fie se delimitează 

în afara ștrandului această suprafață și se fac investiții pe termen lung, fie în mod clar acolo nu 

se vor vinde băuturi alcoolice, aspect necesar pentru respectarea prevederilor legale. Domnul 

consilier local, specifică că nu există nicio lămurire cu privire la aceste aspecte. În baza acestor 

considerente, dumnealui propune revenirea cu acest proiect.  

        Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că se poate anticipa prost că 

acolo se va construi o terasă acoperită, deoarece poate veni un agent economic cu un sistemde 

tip    franciză, și care, să aibă la vânzare doar produse alimentare. 

       Domnul Ursu Dumitru-Leonard, menționează că dumnealor discută în prezent de 

materialul client, nu de ce s-ar putea face. În același timp, dumnealui precizează din citirea 

proiectului de hotărâre se deduce că acest spațiu se va închide în mod clar, fie temporar cu 

prelată etc., fie permanent. Dumnealui menționează că este o zonă care va aduce clienți, fapt 

sugerat și de fluxul mare de tineri care își petrec timpul în parcul respectiv. Acesta precizează 

că, ulterior, trebuie rezolvată problema punctului sanitar, care nu poate fi o boxă de 1/1mp și 

reliefează că în acest proiect de hotărâre nu scrie dacă va fi construit vreun grup sanitar în vreo 

margine. 

         Se vorbește concomitent.   

             Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind  

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 11 voturi 

 Împotrivă: 7 voturi (7 voturi abținere) 

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

       Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  
 

 X 

11. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi. 

 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind schimbarea destinației terenului, în suprafață 

de 3.614 mp, parte din numărul cadastral 64768, proprietate publică a Municipiului 

Pașcani, situat în Strada Ceferiștilor, aflat în administrarea Colegiului Tehnic de Căi 

Ferate „Unirea”, în scopul desfășurării activității de comerț ca urmare a realizării 

obiectivului de investiții ”reamenajare piață, strada ceferiștilor, nr. 4, în Municipiul 

Pașcani, județul Iași”, pentru o perioadă de doi ani de zile de la începerea lucrărilor de 

reamenajare a pieței 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

         Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

           Comisia învățământ– aviz favorabil  

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius 

Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Acesta precizează că încearcă să găsească o soluție 

pentru comercianții din piață care au închiriate terenuri. În acest context, Domnul primar 

menționează că schimbarea destinației acestui teren se poate face doar cu aviz de la București, 

deoarece acolo se afla un teren de sport dat unei instituții de învățământ. Dumnealui reliefează 

că au obținut acordul Consiliului de Administrație de la Colegiul de Căi Ferate „Unirea ”, de la 

Inspectoratul Școlar Județean și dacă se obține acordul Consiliului Local urmează să meargă 

la București pentru a obține avizul pentru a realiza parcarea din fața terenului de rugby. 

Dumnealui precizează că în toate documentațiile făcute s-a menționat în mod clar că activitatea 

desfășurată în interiorul stadionului sau terenului de sport nu va fi deranjată. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani specifică faptul că parcarea este necesară pentru relocarea, pentru o 
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perioadă de doi ani de zile, în această zonă, a celor care în prezent au închiriate terenuri pe 

platoul pieței unde va fi edificată o clădire nouă. Dumnealui precizează că au fost reprezentanți 

ai agenților economici din piață care au solicitat să se facă o etapizare, dar această etapizare 

nu se poate realiza, cel puțin în prima parte unde se face clădirea nouă, în acest sens, 

dumnealui reliefează că sunt două variante, fie se dau somații ca toți să plece de acolo, fie 

încearcă obținerea avizului pentru administrarea acestui teren, astfel agenții economici își vor 

muta chioșcurile acolo, mutare care va avea loc tot prin hotărâre de consiliu local. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani precizează că  nu știe dacă va reuși sau nu să obțină acest aviz, 

deoarece situația de la București este complicată. 

 Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că demersul menționat de 

domnul primar este foarte complicat. Dumnealui îl întreabă pe inițiatorul proiectul de hotărâre 

dacă a cercetat condiția legală, și anume Legea nr. 35/2007, Legea nr. 123/2008, UMPS 

nr.163/2008. Acesta specifică faptul că dorește ca domnul primar să îi spună dacă a dorit să 

arunce la fileu comercianților această chestiune, spunându-le că dumnealui încearcă să rezolve 

problema, dar Ministerul nu a emis avizul. Dumnealui întreabă dacă există soluție de backup 

pentru asta, deoarece dumnealui a cercetat și a observat că nu prea se poate.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu a 

înțeles abordarea domnului Ursu Dumitru Leonard, consilier local, îl întreabă pe acesta dacă 

proiectul este greșit, dacă dorește să facă un amendament ori dacă a găsit o altă soluție și 

dorește să o propună. Dumnealui întreabă de ce să nu se depună eforturi pentru a se găsi o 

soluție. Totodată, acesta precizează că a găsit o soluție și se apucă de ea. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani menționează că s-a consultat cu domnul Viceprimar cu privire la această 

chestiune. Dumnealui menționează că merită încercat, chiar dacă nu se știe ce răspuns va primi 

de la Minister. Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani îl întreabă pe 

domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, dacă nu dorește o soluție pentru că nu înțelege 

de ce dumnealui îmbrobodește situația. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local precizează că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani a menționat că este complicat. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că este 

complicat deoarece se depinde de altcineva. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, opiniază că domnul Primar AL 

Municipiului Pașcani, prin această situație s-a spălat pe mâini, aruncând vina pe altcineva. 

Dumnealui menționează că membrii partidului PSD vor vota acest proiect.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

înțelege faptul că dumnealor au sunat la București să îl blocheze în acest demers. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că dumnealor nu au sunat 

nicăieri. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi spune domnului Ursu 

să telefoneze la București și să le spună persoanelor responsabile să îi ajute. 

Domnul Prodan Mihai-Ionuț, consilier local, precizează că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani este cu bățul prin gard. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că în 

prezenta ședință este reactiv, deoarece a fost provocat de domnul consilier local, Ursu Dumitru-

Leonard.  

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul Doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local, precizează că nu știe de ce domnul Pintilie este atât de nervos, 
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deoarece toți au fost de acord cu relocarea activității comercianților din piața din zona vale. 

Dumneaei precizează că dacă domnul primar împreună cu parlamentarul din Pașcani se vor 

implica făcând un lobby proactiv la Ministerul Educației este posibil să se obține acest aviz 

pentru schimbarea destinației terenului. Doamna consilier local menționează că dumneaei, în 

Consiliul de Administrație al Inspectoratului Școlar Județean, i-a asigurat pe toți membri 

Consiliului de Administrație că este un demers corect, că nu se va afecta accesul copiilor la 

terenul de rugby, a asigurat faptul că există posibilitatea ca acel constructor să termine mai 

repede investiția, iar avizul Inspectoratului Școlar Județean a fost favorabil în unanimitate. 

Totodată, dumneaei precizează că are rugămintea că dumnealui, în calitate de primar, după ce 

are hotărârea de Consiliu Local, să meargă personal în audiență la doamna Ministru sau la alt 

Secretar de Stat să obțină, în regim de urgență, această avizare de schimbare a destinației 

spațiului. Pe lângă acest aspect, doamna consilier local întreabă care sunt criteriile de bază 

conform cărora se vor reloca agenții economici, cum vor fi aceștia aleși sau dacă încap toți 

agenții economici pe acel platou, iar în cazul în care nu încap, dacă a găsit o soluție de rezervă 

pentru ceilalți astfel încât să se rezerve și să se faciliteze dreptul de a funcționa.  

     Domnul Pintilie Marius-Nicolae,  Primar al Municipiului Pașcani, precizează că referitor la 

demersurile realizate de dumnealui până în prezent și la rcomandarea doamnei Nedelcu 

Gabriela, consilier local,  să apeleze și la Minister, poate afirma că deja încep să se desfășoare 

lucrurile, deoarece a deschis căile de comunicare, le-au trimis acestora proiectul de hotărâre, 

iar dacă  aceștia aveau precizări cu titlu e corecții ar fi făcut amendament, astfel încât să nu mai 

fie necesară repunerea acestuia pe masa Consiliului Local. Totodată, dumnealui precizează că 

îi va oferi un răspuns politic doamnei consilier local, Nedelcu Gabriela, deoarece dumneaei a 

tot menționat aspecte referitoare la deputat. În acest sens, dumnealui îi spune doamnei consilier 

local că era mai bine dacă erau doi deputați. Referitor la relocare, dumnealui precizează că s-

au început măsurătorile și se încearcă ca cei care au contractele valabile să se mute exact așa 

cum sunt, cu suprafața pe care o dețin în prezent, pe spațiul  dat, iar în cazul în care suprafața 

nu va fi suficientă, în Hotărârea Consiliului Local prin care se stabilește modalitatea mutărilor 

agenților economici va conține și subiectul stabilirii criterilor de relocare. Dumealui precizează 

că agenților economici care refuză să se mute li se va relizia contractul. Totodată, dumnealui 

precizează că intenția este să se păstreze chiar și numerotarea loturilor, în așa fel încât să nu 

fie necesar să se facă modificări ale autorizațiilor.  

     Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă ce se va întâmpla cu sectorul de 

legume și fructe și cu aenții economici din hală.  

     Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că aceștia nu 

fac momentan obiectul etapizării. Dumnealui menționează că în a doua etapă de etapizare cei 

care dețin chioșcuri în fața halei trebuie să fie tratați egal cu cei de pe platoul de beton. 

Dumnealui precizează că pentru module se poate realiza, în conformitate cu prevederile legale, 

doar o suspendare a contractului de închiriere, chiar dacă în conținutul acestuia nu este precizat 

acest aspect.  

      Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă tuturor celor care funcționează 

în module le încetează contractul.  

       Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, îi răspunde doamnei 

consilier local precizându-i că acestor agenți economici nu le încetează contractele, ci doar se 

suspendă, dar după terminarea lucrărilor se pot întoarce.  

       Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă aceasta suspendare va fi pentru 

doi ani de zile.  
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       Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că doamna 

consilier local tocmai a afirmat că au toți încredere în acest constructor că poate reușește să 

edifice lucrarea în aproximativ 7-9 luni.  

       Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că oamenii trebuie să cunoască 

aceste detalii. 

       Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că 

vorbește despre aceste aspecte. 

       Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că agenții trebuie să știe ce se 

întâmplă, deoarece aceștia au stocuri de marfă, de rate la bănci, de familii care din această 

activitate trăiesc.  

      Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că de asta 

încearcă să găsească soluții. 

       Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că de aceea a 

specificat faptul că până la a doua etapizare nu vor  fi probleme.  

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Baciu, 

reprezentant al agenților economici din piața situată în zona vale. Acesta întreabă dacă este 

vorba despre mutarea platoului care este în spațiul pieței sau în zona care are  3600mp. 

Totodată, dumnealui întreabă unde se vor muta mai exact chioșcurile.  

      Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că cei care 

sunt pe platoul de beton încap pe partea unde s-au efectuat măsurătorile, problema este că mai 

există comercianți și în fața halei, iar în momentul ajungerii la dumnealor, aceștia vor spune că 

celor de pe platouil de beton li s-au oferit variante, dar dumnealor ce variante li se oferă. De 

aceea administrația locală s-a gândit la o soluție care să fie valabilă pentru ambele etapizări, 

deoarece în caz contrar o să facă demersuri în instanța de judecată, întrebând care este 

diferența dintre dumnealor și ceilalți.  

     Domnul Baciu, reprezentant al agenților economici din piața situată în zona vale, întreabă 

dacă există posibiliateta funcționării modulelor pe perioada lucrărilor. 

       Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani,, Primar al Municipiului 

Pașcani precizează că  modulele nu pot funcționa acolo  pe perioada lucrărilor, deoarece este 

un șantier, se predă amplasamentul, sunt anumite norme de siguranță care trebuie să fie 

respectate. Dumnealui precizează că mai devreme sau mai târziu, cei care au module vor avea 

o suspendare a contractelor.  

      Domnul Baciu, reprezentant al agenților economici din piața situată în zona vale,  

precizează că agenții economici sunt de părere că modulele pot funcționa  până se termină 

lucrările visavi de interiorul platoului. Dumnealui opiniază că se pot pune panouri, deoarece este 

prea mult să aștepte 6 luni sau un an de zile pentru a se pune un acoperiș sau câteva geamuri.  

      Domnul Pintilie Ciprian,  Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că nu se poate 

desfășura activități comerciale acolo, deoarece lucrările vor fi mai ample, se vor schimba 

pardoselile, gemurile, acoperișul etc. 

       Domnul Baciu, reprezentant al agenților economici din piața situată în zona vale,  

precizează că pentru proiectul de hotărâre numărul 10 de pe ordinea de zi s-au făcut 

compromisuri.  

        Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani , menționează că acest 

compromis s-a făcut pentru etapizare. 

         Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani,, opiniază că din 

perspectiva domnului Baciu cea mai bună soluție ar fi ca de mâine să se termine cu relocările, 
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să se emită ordinul pentru începerea lucrărilor, să se termine repede toate lucrările, astfel încât 

spațiul să fie dat cu rapiditate înapoi. Dumnealui, precizează din nou că suspendare contractelor 

pentru cei care își desfășoară activitatea în module oricum va avea loc.  

    Se vorbește concomitent. 

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani precizează că la doi metri de  

spațiul comercial al domnului Baciu se va pune un gard de protecție.  

      Domnul Baciu, reprezentant al agenților economici din piața situată în zona vale,  întreabă 

dacă recepția va fi parțială 

      Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că da, recepția 

va fi una parțială.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu Costel-

Sorin, consilier local. Dumnealui precizează că se bucură de faptul că macar acum se 

încearcă găsirea unor soluții, deoarece până în prezent domnul Primar al Muncipiului Pașcani 

a precizat că nu va fi nicio relocare. Dumnealui menționează că nu a înțeles de ce trebuie să 

se stea cu emoții din cauza nesiguranței primirii acordului de la minister, deoarece a existat 

posibilitatea realizării acestei relocări și până acum, garanție acordată atât de domnul Primar al 

Municipiului Pașcani, cât și de domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani la semnarea 

contractului. Pe lângă acest aspect, dumnealui menționează că cineva, undeva, a încercat să 

găsească o soluție, dar s-a oprit. Dumnealui specifică faptul că în anul 2021 s-a cerut un plan 

de amplasament, s-a verificat, s-au facut câteva demersuri, dar s-au oprit. Acesta menționează 

că nu înțelege de ce acum se discută despre aceste demersuri, în condițiile în care, acum 

câteva săptămâni se spunea că această situație nu prezintă interes. Dumnealui precizează că 

de trei ani de zile, domnul Primar al Municipiului Pașcani, doar a mințit cu privire la acest proiect 

de hotărâre.  

      Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani precizează că nu înțelege 

atitudinea domnului Olariu Costel-Sorin, consilier local, și menționează că acesta îi „pune vorbe 

în gură”. Dumnealui subliniază că domnul consilier local nu a făcut niciodată vreun demers 

pentru acest proiect de hotărâre, ci doar a umblat cu critici, acuzații mincinoase etc. Totodată, 

domnul Primar al Municipiului Pașcani, menționează că de aceea le spune și acum adevărul 

cetățenilor, deoarece domnul consilier local încearcă să obțină promisiuni, ca ulterior, să-i poată 

reproșa ce a promis. În acest sens, dumnealui precizează că le-a spus întotdeauna agenților 

economici din piața vale că va încerca găsirea unei soluții, deoarece atâta timp cât lucrurile nu 

depind persomal de domnia sa, dumnealui nu poate garanta că acestea se întâmplă. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani, afirmă că domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, se bazează 

doar pe teorie, pe violența verbală, pe scandal etc.    

     Se vorbește concomitent.   

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt discuții. Nefiind  

alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

 

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi. 

 

 

12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea 

domeniului public al Municipiului Pașcani, județul Iași, atestat prin Hotărârea Guvernului 

nr. 1354/2001, cu modificările și completările ulterioare, prin adăugarea numărului de 

inventar 3260, ca urmare a investiției „Construire gard teren rugby, Colegiul Tehnic de 

Căi Ferate Unirea” în valoare totală de 207.515,16 lei 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

         Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

           Comisia învățământ– aviz favorabil  

 

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind  discuții, 

supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi. 

 

13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei Nr. 1 la 

Hotărârea nr. 36 din data de 28.02.2023 privind aprobarea STRATEGIA INTEGRATĂ DE 

DEZVOLTARE URBANĂ A MUNICIPIULUI PAȘCANI ȘI A ZONEI URBANE FUNCȚIONALE 

2021-2027 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

    Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius 

Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Acesta precizează că administrația locală încearcă să 

actualizeze strategia de dezvoltare a Municipiului Pașcani astfel încât să se poată obține prin 

ADR Nord-Est sume de bani pentru proiecte.Dumnealui menționează că există probabilitatea 

ca în perioada următoare, când se vor mai găsi alte surse de finanțare, strategiade finanțare să 

fie reactualizată. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că face un amendament la 

acest proiect de hotărâre. Conținutul textual al amendamentului nr. 1 este „Introducerea 

proiectului Reabilitare energetică a Liceului Teoretic „Mihai Busuioc” în cadrul strategiei 

integrate de dezvoltare urbană a Municipiului Pașcani și a zonei urbane funcționale 2021-2027, 

pentru depunerea acestuia pe prioritatea 3 din cadrul programului regional Nord-Est 2021-

2027”. 

         Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă dacă sunt alte modificări în strategia 

de dezvoltare. 

         Doamna Pavel Mirela -Rita, consilier în cadrul compartimentului Programe Europene și 

Atragere Fonduri Structurale, răspunde că există o anexă în plus față de Hotărârea inițială, 

anexă care prevede ierarhizarea proiectelor în funcție de criteriile stabilite de metodologie. 

Dumneaei menționează că Hotărârea inițială a cuprins 10 proiecte prioritare, iar în prezent au 

fost toate proiectele analizate și ierarhizate, toate fiind la anexa numărul doi a portofoliului.  
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        Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, supune la vot amendamentul propus de 

dommnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al  Municipiului Pașcani. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest amendament, deoarece nu mai 

participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul  nr. 1 a fost aprobat. 

 

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie Marius 

Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Acesta  dă citire conținutului textual al amendamentului 

nr. 2 „Proiectul prioritar Reabilitare și eficientizare energetică la Grădinița Nr. 3 să fie depus pe 

prioritatea”. Dumnealui precizează că în prezent acest proiect este depus pe prioritatea 3.  

          Doamna Labonțu Angelica, director economic, precizează că prioritatea 6 prevede și  

dotări, extinderi etc.  

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, supune la vot amendamentul propus de 

dommnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al  Municipiului Pașcani. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest amendament, deoarece nu mai 

participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Amendamentul nr. 2 a fost aprobat. 

 

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind  discuții, 

supune la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele două amendamente. Întreabă cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, respectiv 

amendamentele, deoarece nu mai participă la prezenta ședință ordinară. 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi. 
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14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind alegerea președintelui de ședință pentru 

perioada februarie - aprilie 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

          Avizele comisiilor: 

          Comisia juridică – aviz favorabil 

 

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Vîrlan Mihai, 

consilier local. Dumnealui precizează că din partea grupului PNL, îl propune ca președinte de 

ședință pe domnul Conache Cătălin-Eduard, consilier local.  

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Macovei Vlad-

Andrei, consilier local. Dumnealui precizează că din partea grupului PSD, îl propune ca 

președinte de ședință pe domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local.  

         Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, supune la vot propunerea grupului PNL. 

Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 ( 8 voturi abținere) 

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat această propunere, deoarece nu mai 

participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X  X 

5. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

  

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

10. PERȚU LILIANA  
 

 X 

11. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

            Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, supune la vot  propunerea grupului 

PSD. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 8 

 Împotrivă: 10 (10 voturi abținere) 

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat această propunere, deoarece nu mai 

participă la prezenta ședință ordinară.  
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X  X 

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU 
 

 X 

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X  X 

16. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI 
 

 X 

 

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, precizează că în conformitate cu voturile 

exprimate, președinte de ședință, pentru perioada februarie-aprilie 2024, este domnul Conache 

Cătălin-Eduard, consilier local.  

      Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind  discuții, 

supune la vot proiectul de hotărâre, împreună cu propunerea aprobată. Întreabă cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi. 

 

 

15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind actualizarea indicatorilor economici pentru 

obiectivul de investiții: „Modernizarea, extinderea și creșterea eficienței energetice a 

sistemului de iluminat public în municipiul Pașcani” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

           Comisia economică – aviz favorabil 

           Comisia juridică – aviz favorabil 

           Comisia urbanism – aviz favorabil 

       Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. Nefiind  

discuții, supune la vot proiectul de hotărâre, împreună cu propunerea aprobată. Întreabă cine 

este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

           Abțineri: 0   

            Domnul Dediu Mihai, consilier local, nu a votat acest proiect e hotărâre, deoarece nu 

mai participă la prezenta ședință ordinară.  

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

                                                    Se trece la punctul diverse: 

 

 S-au înscris la capitolul Diverse următorii consilieri locali: doamna Nedelcu Gabriela, 

domnul Olariu Costel Sorin. Totodată, s-a înscris la acest capitol și domnul Cojocaru Cătălin, 

reporter Bit-TV.   
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fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru participare 

și declară închise lucrările ședinței. 

 

 

 

Ședința se încheie la 13:30 

 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Pintilie Ciprian                                                                       Irina Jitaru 
 

 

  



49 
*Sedința ordinară din 31 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 


